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Javno občinsko glasilo Kopitarjev glas je vpisano v razvid medi-

jev pri Ministrstvu za kulturo Republike Slovenije pod zaporedno 

številko 462./ Izdajatelj: Občina Vodice, Kopitarjev trg 1, Vodice/ 

Glasilo prejemajo vsa gospodinjstva v občini brezplačno.

Izhaja mesečno v 1450 izvodih. / Odgovorna urednica: Mo-
nika Kubelj – Uredniški odbor: Franc Kmetič, Natalija Rus, 
Mojca Ločniškar, Cveto Vrbovšek in Alenka Jereb – Lektor: 
Igor Malahovsky – Oblikovanje: Janez Hočevar – Foto-
grafije: Rok Štupar in ostali – Tisk: Kubelj, d.o.o. – Datum 
natisa: marec 2011 - Naslov uredništva: Kopitarjev trg 1, 
1217 Vodice – elektronski naslov: kopitar.vodice@siol.net 
ali monika.kubelj@gmail.com. 
Javno občinsko glasilo Kopitarjev glas na medmrežju: 
www.vodice.si.

Sporočilo bralcem:
Odgovorna urednica si pridržuje pravico do objave ali neobjave, 
krajšanja, povze manja ali delnega objavljanja nena ročenih pri-
spevkov v skladu s pro storskimi mož nos tmi. Izjema so odgovori 
in po prav ki objavljenih informacij, ki bi lahko priza deli posame-
znikovo pravico ali interes, kot to določa zakon.
Vsi prispevki morajo biti opremljeni s polnim imenom in naslo-
vom odgovorne fizične osebe (tudi v primeru institucij, organiza-
cij, strank, društev ipd.) ter po možnosti s telefonsko številko, na 
kateri je mogoče preveriti avtentičnost avtorja.
Vse prispevke sprejemamo do desetega v mesecu.
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Z marcem začnemo pogosteje odpirati duri in okna. 
Kot bi rekle stare mame, poditi pajke s kotov naših 
domov. Ta mesec se je odlično prijel tudi kot uvod v 
spomladansko čiščenje, ki v aprilu doživi svoj višek. 
Takrat se namreč zbudi vsa Slovenija in uresničuje 
vsakoletni projekt spomladanskega urejanja okolja. 
Smeti se nabere toliko, da so zelo upravičena razmi-
šljanja o uvedbi tako imenovane okoljske policije, 
ki bi delila visoke kazni že zato, če ste na tla vrgli 
ogorek. Turistična zveza Slovenije je z akcijo letos 
začela informirati že na začetku marca. Z društvi, ki 
jih povezujejo, in mnogimi drugimi prostovoljci že-
lijo našo deželo pripraviti na spomladanski prihod 
turistov in obenem dvigniti kakovost življenja pre-
bivalcev. Projekt, ki je sicer uvod v vsakoletno vse-
slovensko akcijo Moja dežela – lepa in gostoljubna, 
letos sovpada s svetovnim dnevom vode 22. marca 
in svetovnim dnevom Zemlje 22. aprila ter z medna-
rodnim letom prostovoljstva. Namen vseslovenske 
spomladanske akcije je tudi osveščati o pomenu 
urejenosti okolja, v katerem bivamo in ustvarjamo. 
Prispevati k dvigu zavedanja o pomenu kakovosti 
življenja. Izjemno pomembna je pomoč vseh, ki v 
projektu prostovoljno sodelujejo. Turistična društva 
po navadi povabijo k sodelovanju številne prosto-
voljce, med katerimi so gasilci, planinci, lovci, ribiči, 
gozdarji, šolarji in številni drugi, pa tudi profesio-
nalne organizacije, kot so komunalna podjetja. Vsi, 
ki sodelujejo, so na nek način vpeti tudi v svetovni 
okoljevarstveni projekt Clean up the World – Oči-
stimo svet, ki ga koordinirajo Združeni narodi. Tudi 
letos vzemimo vreče in rokavice, pa se podajmo na 
lov za odpadki, ki nemarno ležijo po travnikih in 
za vogali. In potem bo občina Vodice vsaj za nekaj 
časa spet čista.

Monika Kubelj
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Občina Vodice
Sprejemna pisarna: 
vsak delovni dan od 8. do 17. ure. 
E: sprejemna@vodice.si, T: 01 833 26 10. 
Občinska uprava: 
ponedeljek in petek od 10. do 12. ure, 
v sredo od 10. do 12. ure in od 14. do 17. ure. 
Sporočanje okvar na omrežju javne razsvetlja-
ve: vsak delovni dan med 8. in 15. Uro, 
T: 01 833 26 15 ali 01 833 26 10.

Upravna enota
UE Ljubljana, sektor za upravne notranje za-
deve, Krajevni urad Vodice: T: 01 833 23 00. 
Uradne ure: 
ob sredah med 8. in 12. ter 13. in 17. uro.
Ob petkih pa med 8. in 13. uro.

Javno podjetje Komunala
Vodice, d.o.o.
Poslovanje s strankami: T: 01 833 25 00, uradne 
ure v prostorih javnega podjetja (dom krajanov, Utik 
1), ob ponedeljkih in petkih med 9. in 12. uro, ob sre-
dah med 9. in 12. ter 14. in 17. uro.
Dežurna terenska služba: M: 051 622 282.

Medobčinski inšpektorat
Uradne ure na sedežu inšpektorata, Mengeška cesta 9, 
Trzin vsak ponedeljek in sredo med 9. in 11. uro; 
v prostorih Občine Vodice vsak ponedeljek 
med 9. in 11. uro.
po predhodnem dogovoru na T: 01 564 47 20.

Osnovna šola Vodice
Ob šoli 2, 1217 Vodice, 
T: 01 833 25 11 in 01 832 41 95. 
E: projekt2.osljvo@guest.arnes.si

Vrtec Vodice
T: 01 83 24  992. Lahko pa se na vzgojiteljice obrnete 
tudi na M: vodice@vrtec-vodice.si.
Poslovalni čas: vrtec Škratek Svit Vodice: 5.45-17, 
enota Skaručna: 6.30-16.15 in enota Utik: 6.30-16.30.

Knjižnica Vodice
Škofjeloška 7, 1217 Vodice
T: 01 832 3366, M: masa.uran@lj-siska.sik.si
Delovni čas: 
PON: med 12 in 18h
TOR: med 12 in 18h
SRE: med 13. 30 in 19. 30h
PET: med 12 in 18h.

 
Začasni zbirni center za ločeno 
zbiranje odpadkov
Lokacija: pri čistilni napravi Vodice (dostop s Kamni-
ške ceste ali ceste Vodice–Bukovica); 
vsako soboto, od 9. do 12. ure.

ENSVET – brezplačno energet-
sko svetovanje za občane
Lokacija: občinska sejna soba nad pošto v Vodicah. 
Naročanje strank vsak delovni dan med 8. in 15. uro na 
T: 01 833 26 10 (sprejemna pisarna Občine Vodice). 
Uradne ure: po dogovoru s svetovalcem.

Pošta Vodice
Delovni čas: od ponedeljka do petka, od 8. do 18. 
ure. Ob sobotah so odprti 8. do 12. ure. 
T: 01 834 51 70.

Zemeljski plin - Petrol d.d.
Informacijska pisarna Vodice: uradne ure v pro-
storih občinske sejne sobe nad pošto v Vodicah in sicer 
vsako sredo med 18.30 in 19.30 uro (vodja informacij-
ske pisarne Boštjan Zupančič. 
T: 01 47 14 490, M: 041 577 813).

Zavod za gozdove Slovenije
Območna enota Ljubljana, Krajevna enota 
Ljubljana, Revir Vodice: uradne ure v prostorih 
občinske sejne sobe nad pošto v Vodicah in sicer vsak 
četrtek med 7.00 in 9.00 uro
(revirna gozdarka Nina Iveta), M: 041 657 224.

Kmetijska svetovalna služba
Uradne ure kmetijskega svetovalca za področje občine 
Vodice, Primoža Ločniškarja, so vsako sredo  od  9. do 
13. ure v Zadrugi Vodice; ter vsak torek in četrtek od 
8. do 11. ure v prostorih kmetijske svetovalne službe v 
Medvodah (Cesta ob Sori 11). 
M: 041 310 182.

Informacijska pisarna Elektro 
Ljubljana, d.d. 
Domžale, Podrečje 48,
 T: 01 230 47 00, F: 01 230 47 01; 
Delovni čas: od ponedeljka do petka med 7.30 in 
14.30, ob sredah med 7.30 in 16.30. 
Dežurna terenska služba:  M: 041 645 035.

 
Telekom Slovenije
Prijava napak in tehnična pomoč T: 080 10 00.

Hišni imenik
Dimnikarska služba 
Dimnikarstvo, Uroš Verač s.p.
M: 041 529 563

Lekarna
Lekarna Komenda, podružnica Vodice
Delovni čas: ob ponedeljkih in sredah od 13. do 19. 
ure, ostale dni od 8. do 13. ure ter od 16. do 19. ure.
Ob sobotah so odprti od 8. do 12. ure. T: 01 832 43 20.

Patronažna služba
Višji medicinski sestri Majdo Podgoršek in Marijo Čuk 
dobite vsak delavnik med 7. do 9. uro.
T: 01 833 22 36.

Pomoč na domu
Več informacij o pomoči na domu dobite med uradni-
mi urami, to je prvo in tretjo sredo v mesecu, od 16. do 
17. ure v sejni sobi Občine Vodice. Izvajalec storitve je 
Comett, Zavod za pomoč in nego na domu.
T: 01 244 31 05.

Splošna ambulanta
Dr. Dragan Grujičić
T: 01 832 40 88. 
Delovni čas: 
PON in SRE od 13. do 17.30
TOR, ČET in PET od 7. do 12.30. ure.

Zobozdravstvena ordinacija
Leopoldina Kranjec dr. dent. med. ,
T: 01 832 42 93
Delovni čas: 
PON   12. – 17. 30
TOR   7. – 13
SRE   12. – 17.30
ČET   7. – 13.
PET  7. – 11. 30 ure

Tea Bon dr. dent. me d.,
T: 01 832 35 44
Delovni čas: 
PON   12. – 18.
TOR   8. – 13.30
SRE   12. – 18.
ČET   8. – 13.
PET   7. – 12. ure

Zavetišče za živali
Občina Vodice ima z zavetiščem na Horjulu podpisano 
pogodbo o sodelovanju. Če želite pomagati prostoži-
večim živalim in ne veste na koga se obrniti, poskusite 
tule: info@zavetisce-horjul.net ali 051 30 44 35 (Po-
lona).
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Imeli ste priložnost prelistati prve številke prenovljenega Kopitarjevega glasu. Če ga iz kakršnega 
razloga niste prejeli, ga seveda še lahko dobite na Občini Vodice ali pa se obrnite na Pošto Vodice. 

Obveščamo vas, da je občinski svet na tretji seji sprejel nov cenik oglasnega prostora v tem lokalnem 
časopisu. Če menite, da je dovolj zanimiv za vašo predstavitev in bi želeli v njem oglaševati, 

objavljamo cenik in pogoje sodelovanja.

1/1  stran 200 e

½    strani 120 e

¼    strani 70 e

1/8 stran 50 e

1/1 zadnja, ekskluzivna stran 300 e
Cene v tabeli so brez DDV-ja.

Za večkratno (najmanj 3 krat) oglaševanje (po pogodbi) se oglaševalcu 
lahko prizna do 20 odstotkov popusta ali polstranska reportaža.

Za enoletno oglaševanje (po pogodbi) se oglaševalcu 
lahko prizna do 25 odstotkov popusta ali enostranska reportaža.

Lepo vas pozdravlja
Uredništvo Kopitarjevega glasu

Informacije dobite po mailu monika.kubelj@gmail.com.
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Cenik oglasov v Kopitarjevem 
glasu za leto 2011

Spoštovani podjetnik, podjetnica in vsi, ki bi radi bili vidni na straneh našega lokalnega časopisa.

S pomočjo že vpisanih številk za-
polnite lik tako, da bodo v vsaki 
vodoravni vrsti ter navpični kolo-
ni in v vsakem kvadratku vpisane 
VSE številke od 1 do 9. To pomeni, 
da se v omenjenih sektorjih no-
bena številka ne ponovi!

Sudoku
3 5 8 9 4 1 6 7 2

9 6 7 8 5 2 4 1 3

1 4 2 3 6 7 8 5 9

4 8 3 5 9 6 7 2 1

2 7 5 1 8 4 9 3 6

6 9 1 2 7 3 5 4 8

7 2 4 6 3 9 1 8 5

5 3 6 4 1 8 2 9 7

8 1 9 7 2 5 3 6 4

8 5 1 4 9 2 7 6 3

4 9 2 6 3 7 8 1 5

3 6 7 8 5 1 9 2 4

5 1 6 3 8 9 4 7 2

2 3 4 7 6 5 1 8 9

9 7 8 1 2 4 3 5 6

6 2 3 9 1 8 5 4 7

1 4 5 2 7 3 6 9 8

7 8 9 5 4 6 2 3 1
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Več kot 100 dni je že preteklo od-
kar sem prevzel vodenje Občine 
Vodice. Dodobra sem se spoznal 
z glavnimi nalogami občinske 
uprave in z različnimi področji, ki 
jih naša uprava pokriva. Nalog in 
obveznosti je veliko in dan je hi-
tro prekratek. Poleg tekočih ob-
činskih zadev se uprava trenutno 
posveča trem najpomembnejšim 
projektom. Proračun 2011, ki je 
že bil sredi marca obravnavan na 
seji in soglasno sprejet v prvem 
branju,  Javnemu razpisu za na-
kup opreme za nove prostore v 
drugem nadstropju šole ter  Raz-
pisu za sofinanciranje protipo-
tresne rekonstrukcije osnovne 
šole, ki se mu rok prijave izteče že 
14. 4. 2011 in kjer v naslednjem 
letu upravičeno pričakujemo fi-
nančna sredstva od Ministrstva za 
šolstvo in šport. Ostale aktivnosti 
občinske uprave, so poleg prej na-
štetih, v bistvu operativno dobro 
načrtovane in potekajo skladno 
z notranjimi načrti in dogovori. 
Glede na vse prej našteto pred-
videvam, da bodo zadeve, kot so 
urejeni popisi, knjiženja, eviden-
ce, prenosi sredstev in inventura, 
opravljeni nekaj kasneje od načr-
tovanega. 

V mesecu januarju sem v moje 
poročilo napisal, da v Občini vse 
do danes ni bila nikoli opravljena 
inventura. Glede na informacije, 
katere sem pridobil od Občinske 
uprave kasneje, moram sporočiti, 

da je bila inventura opravljena na-
zadnje v letu 2002. Za nastalo ne-
namerno napako se opravičujem 
vam spoštovani bralci in gospe 
Mojci Ločniškar, ki je bila takrat 
odgovorna za opravljeno delo.

Občinski svet je na svoji zadnji 
seji dokazal, da je lahko opera-
tiven in konstruktiven, za kar se 
vsem svetnicam in svetnikom re-
snično zahvaljujem. Ne glede na 
dejstvo, da smo že tretjič potrje-
vali mandate, delno zaradi proce-
duralnih napak izpisane odločbe 
pritožniku, delno pa zaradi neod-
ločenosti upravnega sodišča, da 
se loti obravnave pritožbe po vse-
binski plati, je delo v občinskem 
svetu končno steklo v pravo smer. 
V kratkem lahko pričakujemo na-
daljevanje sestavljanja delovnih 
teles, odborov in komisij, kateri so 
bistveni pri svetovanju in podaja-
nju mnenj županu. Tako bo delo 
občine lahko nemoteno steklo na 
vseh področjih, predvsem na po-
dročju komunale, infrastrukture in 
prostora. V kolikor bomo v potrje-
vanju predvsem razvojnih načrtov 
soglasni se lahko vsi le veselimo 
začetka obljubljenih projektov.  

V mesecu marcu se že prebuja 
narava in ptički, ki praznujejo in 
kličejo pomlad. Praznujejo žene 
in matere, ki se veselijo lepe be-
sede in skromne pozornosti nji-
hovih najbližjih in menda praznu-
jejo tudi mučeniki. Skratka vse je 

dobro dokler narava praznuje, ko 
pa se narava obrne proti človeku, 
tako kot se je na Japonskem, po-
tem ni več časa za praznovanje. 
Je samo čas za preživetje, čas za 
pomoč, čas za složnost in čas za 
sočloveka. Zamislimo si težo in 
velikost te naravne katastrofe. Za-
mislimo si breme vseh prizadetih 
marljivih ljudi s katerimi lahko 
mi le sočustvujemo. Večina jih je 
ostala brez vsega. Nekateri so iz-
gubili svojce, prijatelje, dom, služ-
bo, praktično vse. Kdor je preživel 
bo svoje življenje posvetil ponov-
nemu začetku. Zamislimo se na 
kratko, kako majhne so naše teža-
ve v primerjavi z njihovimi. 

Zato spoštovani, spoštujte in skr-
bite drug za drugega, ne razbur-
jajte se po nepotrebnem zaradi 
manjših konfliktov in prepoznajte 
resnično težavo od nepomemb-
nih malenkosti. Skrbite za sebe, za 
družino, za dom in za vašo okoli-
co. Naj bo vaša skrb vaša udeležba 
na tradicionalni aprilski čistilni ak-
ciji, katero organizira Občina Vodi-
ce, seveda v sodelovanju z vsemi 
društvi. 

Vabim vas v soboto 2. aprila 
ob 9. uri na ČISTILNO AKCIJO, 
ki bo potekala po ustaljeni praksi 
na celotnem območju naše lepe 
občine. Vidimo se ob 12. uri ob 
zaključku akcije na prostorih PGD 
Polje.

Aco Šuštar
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Že v vrtcu želimo otroke in star-
še vzpodbuditi k prostovoljstvu, 
kar je tudi cilj našega projekta in 
vzgoje za trajnostni razvoj, ki se 
začne v vrtcu in zahteva celostni 
pristop.  Prostovoljstvo omogoča 
različne možnosti za delovanje 
prostovoljcev, številne dejavno-
sti, ki imajo pomen za posame-
znike, lokalno skupnost, izbolj-
šujejo kakovost življenja, branijo 
interese posameznih ogoženih, 
prikrajšanih skupin. Prostovoljci 
lahko prispevajo svoj čas, delo, 
znanje. S prostovoljstvom ne pri-
dobi le posameznik prostovoljec 
in tisti, ki mu je nudena pomoč, 
temveč tudi organizacija. V na-
šem vrtcu imamo nekaj prosto-
voljk, dijakinj, ki prihajajo  med 
najmlajše in tako obogatijo delo, 
same pa pridobivajo dragocene 
izkušnje. K sodelovanju želimo 
povabiti nove prostovoljce, ki bi 
želeli z našim vrtcem v prihodno-
sti sodelovati na različnih podro-
čjih. Veseli bomo vaše odločitve. 
Pokličite nas v vrtec, da se bomo 
dogovorili o načinu sodelovanja. 
Kot prostovoljci spreminjamo 
sebe, druge in okolje. Dobra dela 
ne potrebujejo reklame. Dobra 
dela potrebujejo Vas. V sobo-
to, 26. marca, od 10. do 12. ure  
bomo v vrtcu Škatek Svit Vodice 
na široko odprli vrata in srce, pro-
stovoljci in obiskovalci.  Potekale 
so številne dejavnosti, ki so jih 
izvajali prostovoljci, da bi oboga-
tili, polepšali sobotni dan nam in 
bližnjim. 
(http://www.filantropija.org/)

Vrtec Škratek Svit Vodice
Hedvika Rosulnik
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Dan za spremembe
Svet Evropske unije je leto 2011 razglasil za evropsko leto prostovoljstva, s sloganom: »Bodi pro-
stovoljec, spreminjaj svet«! Projektu Slovenske filantropije: Dan za spremembe  smo se 26. marca 
2011 pridružili tudi v vrtcu Škratek Svit Vodice, da bi skupaj pokazali, da lahko kot prostovoljci  z 
malo časa in dobre volje doprinesemo k pozitivnim spremembam v lokalnem okolju.

Foto: Gregor Zupančič



Kot je zdaj že v navadi, vsako leto 
ob dnevu žena za članice Gasil-
ske zveze Vodice vodstvo pripravi 
zakusko in zabavni program. Lan-
sko leto so bili to otroci iz Zapog, 
letos pa so v gasilski dom v Polju 
prišli tako imenovani 'Zapoški ci-
gani'. Bilo je pestro, da je kaj. Tri 
ciganke, dva cigana in mali cigan-
ček so dodobra popestrili večer in 
po smehu sodeč, je bil gasilkam 
program precej všeč. Kdo so bili 
v tej zapoški skupini, naj ostane 
skrivnost, čeprav so jih seveda 
članice takoj prepoznale. Dogo-
dek, kakršen je bil ta, obogati 
družabno življenje v naši občini. 
Smeh je pol zdravja pravijo.

M.K.
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Razvedrilo
za gasilke 

Ženske so ob prihodu dobile šopek 
naravnih okoliških rožic.

Tudi Vodice imajo svojevrstne 
domače cigane, ki pridejo v vsako 

družbo, kjer so zaželeni.

Za Jožeta Šarca iz Zapog pravijo, da 
je pel predno je shodil. Menda je s 
petjem očaral marsikatero mladen-
ko, nazadnje seveda svojo ženo Ro-
zalijo, s katero imata hčerko in sina. 
Rodil se je leta 1968 v Ljubljani, po 
astrološkem znamenju pa je lev. To-
rej mu oder še kako ustreza. Otro-
štvo je preživel v Loki pri Mengšu. 
Kljub napornemu delu še vedno 
vztraja v ansamblu Vrisk. 

Jože, kdaj ste začeli peti pri ansam-
blu Vrisk?
Z ansamblom Vrisk sem začel sodelo-
vati avgusta leta 1999. Vodji ansambla 
Jožetu Avbarju me je priporočil Boris 
Kopitar. Ansambel sem poznal, zato 
sem sprejel to sodelovanje. Jeseni 
2010 je ansambel Vrisk praznoval že 
15 let delovanja in smo za ta jubilej iz-
dali novo zgoščenko Jubilejni Vrisk.

Se je od takrat do danes kaj spreme-
nilo?
Ja, boljši smo (smeh). V bistvu sem ta-
krat pel z odlično pevko Tatjano Hutar, 
s katero smo posneli dva CD- ja Cviček 
ni navaden striček in Preveč je belih 
rož. S sedanjo pevko Beti Stopar, s ka-
tero sva pa že sodelovala pri ansamblu 
Stopar, pa smo tudi izdali že dva CD-
ja Moja lepa Belokranjka in Jubilejni 
Vrisk.

Predvidevam, da je glasba vaša ve-
lika strast. Si lahko predstavljate, da 
bi nehali peti?
Pojem že od malih nog in 12 let sem 
bil član Mengeške godbe. Res bi težko 
nehal. Dostikrat pojem tudi s prijatelji, 
pa kakšno podoknico sosedi, ko ima 
rojstni dan.

RADOVEDNEŽ

Jože Šarc, podjetnik in pevec
Ste kdaj peli še v kakšnem drugem 
ansamblu?
Ja, z 12. leti sem začel nastopati s pri-
jatelji v ansamblu Stopar iz Mengša. 
Tisti časi so bili čisto drugačni, saj smo 
nastopali celotne vikende od petka do 
nedelje po vsej Sloveniji in v tujini. Bili 
smo mladi, polni energije in nam to ni 
bilo težko. Po šestih letih sodelovanja 
smo nekateri ubrali svojo pot in že kaj 
kmalu so me poklicali k ansamblu To-
maža Novaka in kasneje imenovanega 
ansambla Krim, v katerem je bil ba-
sist Matjaž Repnik, sedanji svak moje 
žene. Za naju so govorili (ker sva bila 
Gorenjca), da sva tako skopušna, da 
imava celo eno taščo.

Ste se kdaj zgledoval po komu ali si 
iskal svojo pot?
Da bi stopil na samostojno pot, niti 
pomislil nisem nikoli. Moj vzornik je 
bil Fran Lovšin in ansambel Franca Mi-
heliča. V čast mi je bilo, ko me je Franc 
Mihelič poklical k sodelovanju, predno 
je vzel Ivana Hudnika za pevca. A ta-
krat sem bil zaposlen v podjetju, kjer 
pa ne bi mogel dobiti toliko prostih 
ponedeljkov. Čez vikende bi bilo tudi 
dosti igranja v tujini.

Koliko tvojega talenta so podedo-
vali otroci?
Hči Klara poje ves čas, samo da naredi 
nalogo ali pospravi, gre v sobo in že 
poje. Nastopala je tudi že z Vriskom, pa 
nekajkrat v osnovni in sedaj v srednji 
šoli. Sin David ima tudi posluh, vendar 
se raje ukvarja s športom.  

Vaša druga strast so okna. Za-
kaj prav okna?
Jaz, oče in brat smo vsi mizarji, pa vsak 
dela drugačna okna. Oče lesena, brat 
se ukvarja z aluminijem, jaz pa PVC in 
ALU. Jaz pravim, da so okna in vrata 
vizitka vsakega doma. Najraje vidim, 
da menjam okna v hiši, kjer so dotraja-
na, ali pa preprosto ne tesnijo dovolj. 
Takrat hiša ali stanovanje dobi novo 
podobo. In ko je stranka zadovoljna, 
je ta podoba še lepša. Veliko strank, ko 
pridem na izmero, mi reče tudi »O zdaj 
boš pa še kakšno zapel«. In po napor-
nem delu res paše kakšno zapet!

Monika Kubelj 
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V uvodu je župan Aco Šuštar 
svet nikom obljubil, da bodo na 
občini poskrbeli oziroma odloč-
bo spisali na način, da se ne bo 
še enkrat ponovila situacija, da bi 
morali svetniki ponovno potrje-
vati sami sebe. Strokovne službe 
so mu zatrdile, da so vsi do sedaj 
potrjeni sklepi vendarle veljavni. 
Na predlog svetnikov so začeli s 
konstitutivno in nadaljevali z re-
dno  sejo, nekajminutna prekini-
tev pa je bila namenjena komisiji 
za potrditev mandatov članov 
občinskega sveta, ki je kmalu 
zatem podala poročilo. Sledila je 
potrditev svetnikov in soglasna 
zavrnitev svetniškega mandata 
Romanu Černivcu, s čimer se, kot 
je bilo zapisano v sejnem gradi-
vu, šteje, da je v celoti zavrnje-
na njegova pritožba z dne 28. 1. 
2011 zoper odločitev občinske 
volilne komisije glede podelitve 
mandatov za svetnike v vodiški 
občini. »Zdaj pa je naša naloga, 
da pripravimo tako odločbo, da 
na sodišču ne bo padla,« je do-
dal župan, svetnik Maksimilijan 
Alfirev pa dodal, da je tudi zaradi 
nepravilnega postopka odgovar-
janja Romanu Černivcu, razlog za 

Četrta seja vodiških svetnikov
Vodiški svetniki so že tretjič potrjevali sami sebe, potrdili sklep o imenovanju Komisije za manda-
tna vprašanja, volitve in imenovanja ter sprejeli nov pravilnik o sprejemu otrok v vodiške vrtce. 
Precejšen del seje je bil namenjen tudi tako imenovanemu prvemu branju občinskega proračuna. 
Tri točke, ki zajemajo nerešene lastniške zadeve iz preteklih let, so na dnevni red prišle dodatno, a 
zato niso nič manj pomembne.

blokado občinskega sveta. »Če-
prav bi po moji logiki Černivec 
moral biti v svetu. A tak je zakon 
o lokalnih volitvah,« je še povedal 
nekdanji predsednik KS Bukovi-
ca-Utik.
Po predlogu svetnikov Nove Slo-
venije za drugačni dnevni red in 
črtanje nekaterih točk, je slednji 
le ostal v prvotni obliki. Predno 
pa so z enajstimi glasovi potrdili 
imenovanje komisije za manda-
tna vprašanja, volitve in imeno-
vanja, je Aco Šuštar še enkrat po-
zval Antona Kokalja k imenovanju 
predstavnika. »Bomo sodelovali, 
če bo občina delovala demokra-
tično in če se bodo upoštevali 
volilni rezultati. Komisija je eden 
pomembnejših organov v tej ob-

čini in če ni sestavljena v skladu z 
volilno voljo občanov, je vse sku-
paj farsa. Sprašujemo se, ali ima 
smisel imenovati predstavnika v 
katerokoli telo,« je bil jasen Ko-
kalj.  Svetnik Alfirev se je ob tem 
na glas vprašal, zakaj toliko kom-
plicirajo okoli te komisije in okoli 
tega, ali bo tri ali pet članska. 
Pomemben del nekajurne seje je 
bilo tudi prvo branje občinskega 
proračuna, katerega osnutek je 
svetnikom predstavila občinska 
finančnica Nataša Hribar. Spre-
jeli naj bi ga do konca meseca. 
Svetniki Nove Slovenije so izrazili 
pohvalo, da je dokument, kljub 
kadrovskim težavam na občini, 
že na seji, a se ga po njihovem 
držijo slabosti. Nekaj konkretnih 

Svetniki Maksimilijan Alfirev, 
Aleksandra Velkovrh in Anton Logar.

Na četrti seji so občinski svetniki med drugim potrdili komisijo za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja ter se prvič seznanili z občinskim 

proračunom.
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Anton Kokalj je predlagal ponovno uvedbo postavke štipendij v občinski 
proračun.

predlogov je podala Mojca Loč-
niškar, med drugim tudi raciona-
lizacijo na kadrovskem področju 
občine, ponovno uvedbo občin-
skih štipendij in finančno pomoč 
velikim družinam, ki čuvajo otro-
ke doma. 
Na vprašanje Antona Kosca, na 
kateri stopnji je gradnja centralne 
čistilne naprave, so svetniki slišali, 
da jo bodo začeli graditi še letos, 
saj letos poteče gradbeno dovo-
ljenje. Ob sprejemanju osnutka 
občinskega proračuna se je po-
javilo tudi vprašanje, kako je z 
občinskim središčem. Zelo resne 
pomisleke o racionalnosti delo-
vanja Komunalnega podjetja pa 
je imel svetnik Kokalj in dodal, da 
je cerkev na Skaručni velik kultur-
no-zgodovinski  spomenik, ki bi 
ga bilo že zato potrebno obno-
viti. Dotaknili so se še vprašanja 
dostopa do interneta, ki v naši 
občini postaja težava in se strinja-
li, da je težavo potrebno hitro re-
šiti. Osnutek proračuna je bil so-
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POJASNILO
V naslednjih poročanjih s seje 
občinskega sveta se bom skušala 
vzdržati vseh osebnih mnenj in 
opažanj, ki so za novinarsko delo 
sicer običajni. Skušala bom poda-
ti karseda nevtralne in za občane 
uporabne informacije. Na četrti 
seji mi je nekaj svetnikov še en-
krat pokazalo nezadovoljstvo s 
poročanjem, Brane Podboršek 
pa je na koncu zaključil, da je bilo 
poročanje z obeh sej katastro-
falno in da je zelo razočaran. Naj 
najprej povem, da svojih napak, 
ki so bile storjene v prvih dveh 
številkah, (za tretjo številko pri-
pombe meni niso znane), nikoli 
nisem zanikala. Opravičila sem 
se bralcem, prizadetim pa tudi 
po mailu in telefonu. Prejšnjemu 
županu Branetu Podboršku se na 
tem mestu opravičujem, da sem 
spregledala njegov narobe zapi-
san priimek. A moja vest je čista. 
Nič ni bilo storjenega zlonamer-

no. Napake so del našega življenja 
in če jih skušamo popraviti in se na 
njih kaj naučiti, je tudi nekaj vre-
dno. Nekateri se za svoje napake 
nikoli ne opravičijo. Eden od bral-
cev me je opozoril, da je imel Ko-
pitarjev glas dolga leta v kolofonu 
zapisano, da si urednica … pridru-
žuje pravico namesto pridržuje 
…. pa tega nihče niti ni poskušal 
popravljati. Kolegici novinarki so 
iz ŠD Strahovica povedali, da so 
se v tej reviji v času županovanja 
Braneta Podborška zmotili pri za-
pisu njihovega imena, pa ni prišlo 
do opravičila. Tudi Anton Kokalj je 
v zahtevi po popravku, ki smo ga 
objavili v prejšnji številki, narobe 
zapisal priimek svojega kolega 
Gyergyeka. Se zgodi.  Resnično 
upam, v dobro vseh občanov, da 
bo sprejet predlog svetnika Ko-
kalja, da se seje občinskega sve-
ta snemajo in objavijo na spletu. 
Tako si bodo lahko občani sami 
ustvarili vtis, v znamenju česa je 

potekala seja in v kakšnem tonu 
je tekla svetniška debata. Kje 
se je zapletalo in kdo se trudi v 
blagor vseh občanov.  V nadalje-
vanju bom skušala torej podati 
poročilo brez osebnih vtisov, ker 
le-ti zmotijo nekatere svetnike. 
Ne bom pa pisala zapisnikov. Ta 
je dostopen na spletni strani ob-
čine in v vpogled vsem. Pa še za 
konec – Brane Podboršek mi je 
na zadnji seji očital, da se ne bo 
preveč oglašal, da potem v glasi-
lu ne bo pisalo, da je bil najbolj 
glasen. Gospod Podboršek, mi-
šljeno je bilo kot pohvala. Kdor 
se večkrat oglaša, pomeni, da je 
kot svetnik aktiven in da opravlja 
nalogo, ki so mu jo naložili ob-
čani. Če bi zapisala, da se niste 
pogosto oglašali, vam prav tako 
ne bi bilo pogodu. A kdor išče 
negativnosti, jih bo našel tudi 
tam, kjer jih ni. Imate pa svetniki 
seveda v rokah škarje in platno 
in lahko urednico zamenjate.

glasno sprejet. Precej dela pa bo 
imel župan s pogajanji v zadevah 
iz prejšnjih let. Svetniki so župana 
pooblastili, da se pogaja v zadevi 
odkupa zemljišča v lasti Ivana Ti-
čarja na območju pokopališča, da 
rešuje zadevo z lastnikom zemlji-

šča, kjer je nekdaj stala stavba KS 
Bukovica-Utik (občina namerava 
zemljo odkupiti) in ponovno zač-
ne usklajevati pogajanja z vodi-
ško župnijo okoli odkupa zemlji-
šča ob Krvavški in Vodiški ulici.

Monika Kubelj
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Onesnaženo cestišče občinske ceste 
zaradi izpiranja nepravilno urejene 

brežine.
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Leto je naokoli in tudi na Med-
občinskem inšpektoratu in re-
darstvu, skupni občinski upravi 
občin Trzin, Komenda, Lukovi-
ca, Mengeš, Moravče in Vodice, 
ponono sestavljamo sliko opra-
vljenega dela v preteklem letu 
ter primerjamo med zastavlje-
nimi cilji ter rezultati, ki smo jih 
uspeli doseči. 

Naša služba ima v osnovi preven-
tivni namen. Pri svojem delu pa, 
tudi na območju občine Vodice, 
zaznamo zelo raznovrstne kršitve 
predpisov, nad katerimi izvajamo 
nadzor. V letu 2010 so najbolj iz-
stopale nepravilnosti s področja 
cest, s katerimi smo se ukvarjali 
v več kot polovici uvedenih po-
stopkov v Vodicah. Opazili smo 
tudi številna onesnaženja cestišč. 
Ta povzročajo tako kmetje v času 
oranja kmetijskih površin. Zaradi 
premajhnih odmikov so kmetje 
prisiljeni obračati stroje na cesti, 
s čimer povzročajo še onesnaže-
nja cest. Le-ta so prav v deževnih 
obdobjih še posebno nevarna za 
voznike. Tovrstni posegi tudi pov-
zročajo velike stroške vzdrževalcu 
cest in posledično občini, saj pre-
orana njiva tik do bankine ali vča-
sih še celo v cestno telo, pomeni 
poškodbo cestišča, ki ga je za 
varnost udeležencev v cest nem 
prometu, potrebno nujno sani-
rati. Obenem višji posevki tik ob 

cestišču tudi zmanjšajo vidljivost 
in preglednost na cesti. 

      

Onesnaženja cestišč mnogokrat 
povzročajo tudi tovorna vozila, 
ki dovažajo in odvažajo potrebni 
material z gradbišč. Investitorji 
oziroma izvajalci gradbenih del, 
kljub visoki zagroženi kazni, le 
redko poskrbijo za čiščenja pnev-
matik ob izvozu z gradbišča na ce-
sto. Veliko število prevozov težko 
naloženih kamionov pa obenem 
pomeni tudi hudo obremenitev 
za vse lokalne ceste, ki, vsaj v ve-
čini primerov, niso bile predvide-
ne za tako velike obremenitve. 
Dodatno delo pa tako vzdrževal-
cem cest kot javne infrastrukture 
povzroča tudi neurejeno odvo-
d njavanje s zasebnih parcel, ki 
na cestišča in v meteorne kanale 
odplavljajo zemljo in pesek ter jih 
mašijo.

Poleg onesnaženja cest velja 
omeniti tudi znatno povečanje 
nedovoljenih prekopov na cesti 
in izvajanja različnih posegov v 
varovalnih pasovih občinskih cest 
brez soglasja upravljavca. Nedo-
voljene ali neskladne gradnje ter 
odlaganje različnega materiala v 
tem pasu lahko posledično pov-
zroča oviro v cestnem prometu. 
V okviru nadzorovanja teh aktiv-
nosti smo zato kontrolirali tako 
ustreznost pridobljenih upravnih 
dovoljenj in soglasij za izvajanje 
posegov, npr. če si je investitor do-
voljenje sploh pridobil. Preverjali 
smo tudi ustreznost zavarovanja 
del na ali ob cesti, saj je ustrezna 
prometna signalizacija in ureditev 
lahko življenjskega pomena.

 

Veliko pozornosti namenjamo 
tudi razraščenosti živih mej in 
drugega rastlinja ob občinskih ce-
stah ter lastnike zemljišč ali upra-
vljavca cest pozivamo, da zadeve 
v primeru oviranja preglednosti, 
sanirajo. 

 Irena KarčnikP
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Preorana njiva tik do cestišča ter 
onesnaženo cestišče občinske ceste 
zaradi opravljanja kmetijskih del na 

površinah ob cesti.

Nepravilno odložen material na 
in ob cestišče kot ovira v cestnem 

prometu.
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Velik problem za varnost v ce-
stnem prometu ter z vidika var-
stva cest predstavljajo tudi dotra-
jani in slabo vzdrževani objekti ob 
cestah. Ti ne samo kvarijo videz 
naselja pač pa prvenstveno pred-
stavljajo potencialno nevarnost. 
Enako velja za lastnike objektov 
ob cestah, ki kljub jasno zapisani 
zahtevi v občinskem odloku o ce-
stah, na strehe ne namestijo sne-
golovov in žlebov. Po opozorilu 
pa večina lastnikov zadevo uredi.

Zaradi pomanjkanja parkirnih 
površin v centru občine je tudi v 
vaši občini prisotna potreba po 
nadzoru nad kršitvami predpisov 
s področja mirujočega prome-
ta. Vozniki svoja vozila parkirajo 
tako na avtobusnih postajališčih, 
pločnikih, križiščih ter podobnih 
lokacijah, s čimer ovirajo ostale 
udeležence v prometu. Za rešitev 
te problematike je občina v letu 
2010 uvedla območje kratkotraj-
nega parkiranja pred stavbo ob-
činske uprave in kulturnega doma, 
s čimer naj bi se sprostile parkirne 
površine na najbolj zasedeni loka-
ciji. Nadzor naj bi predvsem pre-
prečil celodnevno parkiranje in 
zasedanje razpoložljivih parkirnih 
mest lastnikom vozil, ki odhajajo 
na delo v Ljubljano, avtomobil pa 
parkirajo v centru kraja. Novo pri-

dobitev je večina občanov spreje-
la pozitivno, manjši delež pa se je 
odzval negativno, kar je vplivalo 
tudi na njihov odnos do uradnih 
oseb redarske službe. Posledično 
smo v preteklem letu obravnavali 
kar nekaj primerov nedostojnega 
vedenja kršiteljev do uradne ose-
be, ki pa niso imeli hujših posledic 
oziroma smo zadeve uspeli pomi-
riti in urediti. 

Na področju zapuščenih in izra-
bljenih vozil pa velja omeniti, da 
se je število le-teh glede na pred-
hodna leta zmanjšalo, kar pome-
ni, da lastniki postajajo vedno 
bolj ozaveščeni.

Vsako leto naši redarji sodelujejo 
tudi v preventivni akciji ob prvih 
šolskih dneh v mesecu septem-
bru. Prisotni so bili na območju 
osnovne šole ter na vseh lokaci-
jah šolskih poti. V teh dneh naši 
redarji občane predvsem opozar-
jajo na pomembnost varovanja 
najšibkejših udeležencev v ce-
stnem prometu.

Kjer so ceste že same po sebi ožje 
in težje prevozne, nepravilno par-
kirana vozila ovirajo tudi zimsko 
službo pri pluženju in posipava-
nju cest ter onemogočajo odvoz 
komunalnih odpadkov, kar vse 
povzroča nejevoljo pri ostalih ob-
čanih.

Ker je skrb za varstvo okolja eno 
od bistvenih postavk v zagota-
vljanju kakovosti javnega prosto-

ra ter kakovosti življenja občanov, 
velik delež časa namenjamo tudi 
odkrivanju in sanaciji odlagališč 
komunalnih odpadkov ter pri-
merov nepravilnega ravnanja z 
ostalimi odpadki. Informacije o 
konkretnih lokacijah nam veliko-
krat posredujejo okoljsko ozave-
ščeni občani, ali pa nanje naleti-
mo pri opravljanju vsakdanjih del 
in nalog za katere smo zadolženi. 
Preventivne nadzore opravljamo 
tudi na območjih že znanih divjih 
odlagališč. Teh je največ na ob-
močju gozdnih površin. Še vedno 
pa dobivamo tudi veliko obvestil 
o nepravilnem ločevanju komu-
nalnih odpadkov.

V Vodicah velik problem predsta-
vlja tudi nepravilno odvajanje od-
padnih meteornih in komunalnih 
voda. Stanje se bo po dograditvi 
kanalizacijskega omrežja prav go-
tovo bistveno izboljšalo, do takrat 
pa morajo občani sami poskr-
beti tako za primerno ponikanje 
meteornih voda, kot za ustrezno 
stanje in kapaciteto greznic in fre-
kvenco odvozov blata na uradne 
deponije. Kljub velikim predpisa-
nim kaznim, veliko občanov od-
voze zaupa nepooblaščenim pre-
vzemnikom, ki blato odpeljejo do 
najbližje kmetijske površine. 

Občasno se v vaši občini pojavlja-
jo tudi različne oblike nedovolje-
nega oglaševanja in plakatiranja, 
ki jih saniramo v sodelovanju z 
rednim vzdrževalcem cest oziro-
ma naročnike usmerimo k pravil-
nemu pristopu nadaljnjega ogla-
ševanja. Predvsem so atraktivne 
lokacije v samem jedru Vodic, na 
avtobusnih postajališčih, drogo-
vih za javno razsvetljavo in po-
dobnih mestih.

Za vsako od naštetih kršitev je 
predpisana kazen v odloku ali 
v državnem zakonu. Kot že po-
vedano, je osnovni namen naše 
službe preventiva, ozaveščanje in 
pomoč občanom, ki se v sistemu 

Primeri nepravilno parkiranih vozil 
ob šoli in vrtcu.

Ovirana preglednost ob občinski 
cesti zaradi preveč razraščenega 

rastja tik ob cestišču.
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Stavbna in kmetijska zemljišča 
ob javnih cestah so pogosto za-
sajena z drevesi in grmovnica-
mi ter poljščinami, ki z vejami 
segajo v zračni prostor ceste. 
Občani se s takšnimi zasaditva-
mi največkrat ne zavedajo od-
govornosti za svoje ravnanje. 
Občane zatorej naprošamo, da 
obrežejo nevarne zasaditve v 
okolici cest in poti.

Vedno pogosteje nas udeležen-
ci v prometu, ki skrbijo za lastno 
varnost in varnost otrok, in pa 
seveda Medobčinski inšpektorat 
ter policija, opozarjajo na nedo-
voljene posege v varovalni pas; 
varovalni pas ob lokalni cesti zna-
ša 5,5 m na vsako stran od zuna-
njega roba vozišča oz. 3 m kadar 
gre za varovalni pas javne poti ali 
celo v cestni svet; to je največ 2 
m širok zemljiški pas, merjen od 
zunanjega roba vozišča ali od 
zunanjega roba katerega druge-
ga elementa ceste, kot so ploč-
niki, kolesarske poti, avtobusna 
postajališča, odstavni prostori, 
bankine, brežine, jarki, mulde ali 
koritnice. Cestni svet je tudi ves 
zračni prostor nad voziščem v vi-
šini do 7 m javnih poti, lokalnih 
cest in nekategoriziranih javnih 
poti (varovalni pas 3 m). Večina 
ve, da je potrebno za gradnjo in 
rekonstrukcijo vseh vrst objek-
tov in naprav v varovalnem pasu 
občinske ceste ali poti pridobiti 

obsežne in nemalokrat zapletene 
zakonodaje, marsikdaj ne znajde-
jo. Kljub temi pa je naša služba 
prekrškovni organ, ki je ob zazna-
nih nepravilnostih dolžna izvajati 
tudi predpisane sankcije. Tako 
vas, na primer neprimerno oranje, 
zaraščenost vaše žive meje ob ce-
sti, onesnaženje ceste ali nedovo-
ljen poseg v varovalnem pasu ali 
na samo cestišče, lahko stane 417 
evrov. Enaka globa je predvidena 
za odvoz vsebine vaše greznice 
na najbližjo njivo, za nepravilno 
odlaganje komunalnih odpadkov 
pa občinski odlok določa kazen v 
višini 450 evrov. 

Na koncu naj omenim še, da bo 
nadzor hitrosti vozil v naseljih, 
ki ga je do sedaj izvajala le poli-
cija, poslej delo tudi naše službe. 
Poskusne meritve hitrosti smo 
izvedli že v mesecu februarju le-
tošnjega leta. Izkazalo se je, da v 
45-minutni meritvi, od 156 oseb-
nih vozil in 13 tovornih, kar 30 
voznikov ni upoštevalo omejitve 
hitrosti. Na cesti, na kateri je hi-
trost omejena na 50 km/h, je 14 
voznikov prekoračilo hitrost 60 
km/h, za kar je v trenutno veljav-
nem zakonu zagrožena kazen 250 
evrov in 3 kazenske točke, en vo-
znik je prekoračil hitrost 70 km/h, 
za kar pa zakon predpisuje kazen 
500 evrov ter 5 kazenskih točk. 
Naj poudarim, da prekoračitev hi-
trosti nad 30 km/h v naselju lah-
ko vozniku prinese globo 1.000 
evrov, poleg globe pa še 9 kazen-
skih točk, za prekoračitev nad 50 
km/h pa poleg 1.000 evrov kar 18 
kazenskih točk. Ker namen redar-
stva in občine nikakor ni izrekanje 
sankcij upamo, da se bo čim več 
voznikov ravnalo skladno z ome-
jitvami in s tem prispevalo k splo-
šni varnosti na cestah in v občini.

Irena Karčnik 
Vodja Medobčinskega inšpekto-

rata in redarstva

Stojan Tadej SmerkoljR
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soglasje pristojnega občinskega 
organa za ceste (31. člen Odloka 
o občinskih cestah na območju 
Občine Vodice), precej manj pa, 
da morajo lastniki zemljišč skrbe-
ti za varovalni pas v katerem se 
razrašča vegetacija iz stavbnih in 
kmetijskih zemljišč v zračni pro-
stor javnih cest kar postaja vedno 
večji problem. Saj le-to zelo vpli-
va na varno odvijanje cestnega 
prometa. Zemljišča ob javnih ce-
stah so pogosto v nepreglednih 
ovinkih ali celo v cestnih križiščih 
zasajena z drevesi in grmovnica-
mi, ki presegajo zračni prostor 
ceste. V primeru, ko veje segajo 
v zračni prostor ceste, predstavlja 
tak poseg zasedbo občinske ce-
ste (45. člen Odloka). Občani bi se 
morali v takih primerih zavedati, 
da so odgovorni za tako ravnanje, 
še posebej če je zaradi tovrstnih 
posegov ogrožena varnost v ce-
stem prometu. Zelo problematič-
no je tudi oranje v bližini občin-
skih cest in poti, saj se z oranjem 
v preveliko bližino cest spreminja 
trdnost bankin in s tem stabilnost 
samih cest, kar precej skrajšuje 
življenjsko dobo cest. Namesto, 
da bi namenjali denar za nove ce-
ste in celovite prenove, je Občina 
prisiljena namenjati sredstva za 
krpanje le-teh. Seveda pa v takih 
primerih Medobčinski inšpekto-
rat ne sedi križem rok, odziva se 
pri rednih pregledih cest ali pa ga 
na to opozori kakšen prijazen so-
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Čistilna akcija Občine Vodice
V soboto 2. aprila bo v Občini Vodice potekala skupna tradicio-
nalna čistilna akcija za dan Zemlje, ki je sicer 20. aprila. Čez zimo 
se je, kot vsako leto ponovno nabrala velika količina odpadkov 
ob cestah, v gozdovih, ob potokih, breznih in sicer odpadni 
gradbeni material, gume, avtomobilski filtri, pločevinke, plastič-
na embalaža, … Vse to leži v naši okolici in čaka na nas! Čeprav 
je videti, da je udeležencev akcije vsako leto več, pa smeti tudi 
letos ne bo zmanjkalo... S soudeležbo bomo vsi pripomogli
k lepšemu in bolj zdravemu okolju!
Poudariti želimo tudi, da akcija vendarle ni namenjena praznje-
nju kleti, lop in dvorišč, saj imamo zato zbirni center in kosovni 
odvoz, temveč čiščenju naše okolice.

Poleg čistilne akcije bo na obmo-
čju občine Vodice ta dan potekala 
še akcija odvoza odsluženih vozil. 
Zato pozivamo vse lastnike od-
služenih vozil, naj še pred čistilno 
akcijo sporočijo na Občino Vo-
dice lokacijo in število vozil. Vse 
ostale občane, ki ste seznanjeni 
z zapuščenimi vozili po gozdovih 
in okolici, pa prosimo, naj to prav 
tako sporočijo občini. Za osnovna 
osebna zaščitna sredstva (rokavi-
ce), vrečke za odpadke in odvoz 
smeti z zbirnih mest bo poskr-
bljeno.
Po koncu čistilne akcije so vsi 
udeleženci vabljeni na prigri-
zek pred PGD - Polje.

Zbirna mesta:
Vodice – pred stavbo Občine •	
Vodice)
Zapoge, Dornice, Torovo – •	
pred gasilskim domom v Za-
pogah
Repnje, Dobruša – pred gasil-•	
skim domom v Repnjah
Polje, Povodje, Vojsko – pred •	
gasilskim domom v Polju
Skaručna – pred domom kra-•	
janov Skaručna
Utik, Bukovica – pred gasil-•	
skim domom Utik – Bukovica
Selo, Koseze, Šinkov Turn, Ve-•	
sca – pred gasilskim domom 
v Kosezah

Lokacije zbirališč odpadkov 
(seznam iz lanskega leta):

Selo –  nasproti avtobusne •	
postaje
Utik – med trgovino in igri-•	
ščem, ob ograji
Zapoge – pred gasilskim do-•	
mom
Repnje – pred gasilskim do-•	
mom
Iz Vodic proti Repnjam pri od-•	
cepu za Repnje ob cesti
Na Brniški cesti izven Vodic, •	
na koncu gozda desno
Polje – pri gasilskem domu•	
Skaručna – pred trgovino•	

Dodajamo, da bo tako kot vsako 
soboto med 9. in 12. uro  deloval 
Zbirni center Vodice, kamor lahko 
pripeljete odpadke iz gospodinj-
stev (kosovni odpadki, pohištve-
ni les, kovinski odpadki, biološki 
odpadki, zeleni odrez, kartonsko 
embalažo in ravno okensko ste-
klo )

12. čistilna akcija v Občini Vodi-
ce z geslom »poskrbimo za čisto 
okolje« v soboto, 2. aprila 2011 z 
začetkom ob 9. uri naj se začne. S 
soudeležbo bomo vsi pripomogli 
k lepšemu in bolj zdravemu oko-
lju!

Vljudno vabljeni v čim večjem 
številu! 

Stojan Tadej Smerkolj

sed. Takrat kršitelju naloži plačilo 
globe ali pa ga pozove, da mora 
v določenem roku vegetacijo ob-
rezati. Lahko pa naroči vzdrževal-
cu cest, da na stroške zavezanca 
izvede obrez. V primeru oranja 
v cestno telo povratka ni več in 
povrnitev v prejšnje stanje ni 
več mogoče; oranje je dopustno 
v razdalji 4 m od ceste v smeri 
proti njej ali v širini 1 m od ceste 
vzporedno z njo; v takih primerih 
Medobčinski inšpektorat le še  
naloži plačilo globe.  V primeru 
prometne nesreče, ki bi nastala 
zaradi razraščene vegetacije kot 
ovire na ali ob cesti pa je lastnik 
zemljišča s katerega raste vegeta-
cija tudi odškodninsko odgovo-
ren za nastalo škodo. Obveščamo 
vas, da bomo v naslednjih tednih 
izvajali obrezovanje ob občinskih 
cestah in poteh. Upamo, da boste 
sami odstranili moteče ali nevar-
no zelenje oz. vejevje ter boste s 
tem nagrajeni z večjo prometno 
varnostjo v vaši okolici in se s tem 
izognili nepotrebnemu plačilu 
globe oz. obrezovanju na vaše 
stroške.

Stojan Tadej Smerkolj
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Ker ima predšolsko obdobje 
vzgoje prav poseben življenj-
ski pomen, je pomembno, da 
si prizadevamo otrokom omo-
gočiti, da se že v zgodnjem 
otroštvu vključijo v predšolsko 
vzgojo. Toda ob vse pogostej-
šem zviševanju stroškov na 
tem področju in prostorski sti-
ski, je povsod po Sloveniji tako 
za občino kot tudi za starše, to 
zelo zahtevna in draga naloga. 

Še posebej v zadnjih letih se v 
večini vrtcih soočajo s pomanj-
kanjem prostih mest. Eden iz-
med razlogov za pomanjkanje je 
pravica staršev do brezplačnega 
vrtca za drugega in vse nadalj-
nje otroke iz iste družine, ki obi-
skujejo vrtec. Naslednji razlog je 
dejstvo, da se število novorojenih 
otrok v Sloveniji povečuje, in da 
je zaradi spremembe življenjskih 
navad vse manjše možnosti var-
stva otrok pri starih starših. Dr-
žava sicer plačuje tisti del cene, 
ki bi ga morali plačati starši za 
drugega otroka v vrtcu. Občina 
pa plačuje razliko do ekonomske 
cene, kar pomeni, da v povprečju 
prispeva štirikrat več kot država 
za posameznega otroka. Trend, 
ki gre v smeri brezplačnih vrtcev 
je dobra razbremenitev za starše, 
a hkrati obremenitev za občino, 
saj bo poleg finančnih pogojev 
morala zagotoviti še material-
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ne. Lokalna skupnost naj bi no-
sila odgovornost za predšolsko 
vzgojo, a tudi država bi se morala 
vključiti v reševanje problema, 
saj sama pripravlja vse predpise. 
Od normativov, plač zaposlenih 
do drugih stroškov. Ker se teža-
va pojavlja povsod po Sloveniji, 
bi ga morala država reševati bolj 
enotno za vse občine, saj je pro-
storska stiska v vrtcih problem, ki 
se bo prenesel naprej v šole.

V vrtcu Škratek Svit Vodice smo 
se v tem šolskem letu prvič sooči-
li z velikim številom vlog in posle-
dično pomanjkanjem prostora. 
Število otrok v vrtcu Škratek Svit 
Vodice se je od izgradnje novega 
vrtca leta 2005 do danes poveča-
lo s 150 na 240. Upoštevaje krite-
rijev za sprejem otrok v vrtec, je 
tako komisija morala zavrniti vse 
vloge, kjer starši bivajo izven ob-

čine Vodice in tiste vloge iz naše 
občine, kjer otroci niso izpolnje-
vali starostnega pogoja (starostni 
pogoj je 11 mesecev). Zaradi tega 
dejstva smo zaskrbljeni vsi, tako 
občina kot tudi starši. Še posebej, 
ker v predlogu proračuna za ob-
čutno širitev prostorskih kapaci-
tet v vrtcu ni predvidenih finanč-
nih sredstev, občina pa nima več 
na razpolago ustreznih prostorov, 
ki bi lahko bili preurejeni v kakšen 
dodaten oddelek. 

Občina Vodice bo poskušala naj-
ti ustrezne rešitve. Taka je reci-
mo začasna rešitev; subvencija 
staršem za vsakega otroka, ki ne 
dobi mesta v vrtcu ali oziroma 
prizadevanje za trajno rešitev, to 
je povečanje prostorske kapaci-
tete, ki mora biti zagotovljena do 
1. 9. 2013. Še posebej, če se bo ob 
novem šolskem letu v vrtce vpi-
salo občutno več otrok, kot jih bo 
prešlo med osnovnošolce. Ker se 
zavedamo pomena predšolske 
vzgoje za našo občino, smo tej 
dejavnosti v zadnjih dveh letih 
namenili precejšen del sredstev iz 
občinskega proračuna. V tem letu 
smo samo za dejavnosti vrtcev 
zagotovili 790 tisoč evrov. Poleg 
tega občina financira še material-
ne stroške vrtca, nadstandardne 
programe ter druge operativne 
in tekoče stroške, ki skupaj znaša-
jo 44 tisoč evrov.

Lili Djerkovič
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Petra Kraševec je ena tistih prebivalk občine, ki z veseljem sodeluje in želi svoje stvaritve deliti z vsemi tu 
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V občini Vodice berejo vsi
Podružnica knjižnice Šiška v Vodicah deluje že od leta 1978. Najprej je bila v domu krajanov. V 
majhni sobici se je gnetlo nekaj knjig, odprta pa je bila le dvakrat na teden. V tem času jo je obiska-
lo približno 15 ljudi na dan. Knjižničarka Maša Uran je pri nas od leta 1984. Pojasnila nam je, kako 
je bilo takrat in kako je danes.

Maša, če se vrneva nazaj v pre-
teklost, kako je bila knjižnica 
založena takrat?
Knjižnica Šiška je imela takrat po-
družnice Šentvid, Medvode, Vo-
dice in Vodnik. Skupaj nas je bilo 
zaposlenih devet knjižničarjev in 
vsak od nas je delal še v podružni-
ci ali dveh. Vodice so imele v svoji 
zalogi pretežno obvezno šolsko 
čtivo, kmečke povesti in poezijo, 
ki ji je bil naklonjen takratni knjiž-
ničar.

Danes vemo, da je tehnika na-
predovala do te mere, da je 
delo izposoje in spremljanja 
knjig mnogo lažje. Spominja-
mo pa se še kartončkov in bele-
ženja in pisanja na roke?
Res je, takrat so bili še kartončki, 
globok predal, v katerem smo 
imeli zložene konte, na katerih so 
bili zapisani osebni podatki. Dela 
je bilo veliko več.

Potreba po večji knjižnici pa je 
bila razlog, da ste se spet seli-
li?
Tako je, preden smo se preselili 
v staro šolo in vrtec, je bila knji-
žnica v prostorih, kjer je sedaj 
del občine. Poleg prostora pa se 
je razširil tudi izbor knjig. V Šiški 
smo začeli razmišljati, da bi bil 
samo en knjižničar in bi pokrival 
eno podružnico. Ko knjižničar 
»posvoji« enoto, jo spremlja v nje-
nem utripu, opazi zahteve popu-
lacije, jo spozna  bolj podrobno 
in se ji lažje prilagodi kot če tam 
samo občasno gostuje. S tem, ko 
strežeš okusu bralca, ga seveda 
pridobiš v svoj abonma in lahko 
razširiš svojo ponudbo na več kot 
je le izposoja knjig.

Pred nekaj leti pa ste se spet 
selili. Se je na zdajšnji lokaciji, 
kjer je bila nekoč šola, nato pa 
vrtec, prostorska stiska zmanj-
šala, ste zadovoljni?
Prostorsko se je knjižnica poveča-
la za vetrolov, sanitarije, kuhinjo 
in kar nekaj zelo debelih zidov, 
ki so manj funkcionalni. Prej je 
bil en sam velik prostor, police 
so bile kovinske in zato tanjše, na 
vodilu jih je bilo lahko po osem in 
niso segale tako visoko kot sedaj.

Če je bilo nekoč dvakrat na te-
den po 15 obiskovalcev, se je 
ta številka danes zagotovo zelo 
povečala.
Seveda, na dan knjižnico obišče 
približno 65 do 75 ljudi, bilo pa jih 
je tudi 130 v enem dnevu. Pozimi 
je obiska veliko več kot poleti. 
Res pa je, da je kar nekaj bralcev, 
ki jim knjižnica ni tako zelo dosto-
pna. To so tisti, ki so doma v oko-
liških vaseh, starejši, osamljeni in 
bolni, torej taki, ki potrebujejo 
knjigo. Veliko lažje bi bilo, če bi 
imeli avtobusno povezavo med 
vasmi po občini. 

Kakšni bralci smo občani?
V Vodicah vsi berejo vse, zato lah-
ko rečem, da ste šolski primer do-
brih bralcev. Naša najstarejša zve-
sta bralka je gospa Cecilija Štirn, 
ki bere od kar je knjižnica prvič 
odprla vrata in gospa je še danes 
pravi knjižni molj. 

V sodelovanju z vrtcem pa 
poteka tudi malčkova bralna 
značka, drži?
Drži, malčkova bralna značka po-
teka že 13 leto in je zelo dober 
projekt.

Kako pa je s čtivom za šolarje in 
najstnike, je izbira dovolj
obsežna?
Problem šolskega obveznega čti-
va nastane, ker splošna knjižnica 
nima na voljo 30 izvodov istega 
naslova – temu bi morala ugodi-
ti šolska knjižnica ... npr. Bevk je 
avtor, ki ima širok opus in ni tre-
ba, da vsi otroci berejo najprej 
eno knjigo, čez tri tedne pa dru-
go. Potrebno je tudi vedeti, da so 
knjige, ki jih bo fantič pri 10. z ve-
seljem prebral in da so knjige, ki 



17

Ve
lik

i i
nt

er
vj

u
Ka

j n
aj

 b
er

em
?Prosim za

BESEDO
Knjižni MOLJ

bodo bližje puncam (Pestrna, Ta-
tič).  Fantje v tem obdobju berejo 
pustolovke, fantastiko, dekletom 
so bliže socialne teme, zgodbe o 
živalih.

 Se po vaših dolgoletnih izkuš-
njah še vedno izbira za osnov-
nošolce prezahtevno čtivo?
Veliko čtiva je prezahtevnega in 
zato branega na silo ... Grivarje-
vi otroci (predznanje psihologi-
je, zgodovine, socialne politike) 
Predvsem je potrebno zelo paziti 
na spol, fanti imajo drugačna na-
gnjenja kot deklice … fante zani-
ma eno deklice drugo ...

Po čem pa mladi in šolarji tre-
nutno najbolj posegajo?
Nekje do 10. leta starosti se pri 
fantih najbolj berejo knjige avtor-
ja Adama Bladeja, deklice pa pre-
birajo dela avtorja Meadowsa.

Pa izbirajo tudi med našimi do-
mačimi avtorji?
Zelo dobre knjige za najstnike in 
otroke so knjige Dese Muck. A 
imam občutek, da jo kar malo za-
postavljajo. Muckova zelo dobro 
pozna otroke in posledično so 
tudi njene knjige dobre.

Kako je z novostmi, najbolj bra-
nimi knjigami?
Med brane knjige uvrstimo novi-
tete, pogosto izposojane knjige, 
knjige, za katere bi želeli, da jih 
bralci opazijo, knjige, ki opisujejo 
aktualne dogodke ...

Kakšen pa imajo naši občani 
sam odnos do knjige, so pogo-
sto vrnjene poškodovane, str-
gane?
Ne, prav vsi so zelo disciplinirani. 
Lahko rečem, da so v primerjavi z 
ostalimi enotami v Vodicah knji-
ge najbolj ohranjene in ob tej pri-
ložnosti bi se tudi vsem bralcem 
tako velikim kot malo mlajšim, 
lepo zahvalila.

Knjižnica ima tudi čitalnico, je 
dobro obiskana?
Zelo dobro obiskana in bi morala 
biti kar malo večja.

V knjižnici so tudi trije računal-
niki, čemu so namenjeni?
Namenjeni so predvsem za poi-
zvedbo po COBISU. Želeli pa bi si, 
da bi imeli bralci na teh računalni-
kih tudi možnost tiskanja. V tujini 
namreč ima vsak člansko izkazni-
co na kateri ima naložen nek zne-
sek s katerim pokriva naročnino, 
zamudnino, s tem zneskom pa 
lahko tudi tiska. 

Za konec, kaj si še želite v knji-
žnici, kaj bi sporočili bralcem?
Želim si, da bi v knjižnici imeli 
večkrat različne tematske veče-
re s profesionalcem izbranega 
področja ali pa  pogovor ob pre-
branih knjigah. Želim si podobne 
pogovore in debate kamor bi bili 
vključeni mladi, najstniki in šolar-
ji, upam, da bo tudi to zaživelo v 
Vodicah.

Natalija Rus

Zakaj naj preberem LASTOVKE IZ 
KABULA
…ker spoznam, kaj je na tem svetu  re-
snično pomembno, kaj so pristna ču-
stva, kaj je ljubezen, prezir, ponos…
Smrt  lahko osvobaja, prostost  pa ni 
vedno enaka svobodi…
Dva zakonska para  v prepletu svojih 
življenj vstopita v vse te besede in od-
igrata njihov pomen. Zgodba se bere 
tekoče, tudi bralec, ki želi uživati v za-
pletih in v napetosti ne bo razočaran. 
Popotnica, ki jo dobi, pa ga značajsko 
obogati za vedno.

Zakaj naj preberem NAPAD
…ker me zanima/ne zanima  zakaj 
moramo živeti v svetu kjer je prostor 
tudi za terorizem, prezir, neobčutlji-
vost…
Vsako zlo ima svoj vzrok. Nasilje je te-
ror, terorizem je njegova nadgradnja, 
odgovor na nasilje. Tudi ta zgodba je 
berljiva, zlepa je ne moremo zapustiti 
in nas drži do konca v pričakovanju še 
nečesa.

In kaj naj berem, če sem star(a) 12 
let in – lahko tudi več
GAARDER Jostein: Lepotica s poma-
rančami (odraščanje v družini, ki je 
bila  prisiljena spremeniti svojo prvo-
tno obliko)
SWINDELLS Robert: Sramota (živeti v 
družini, ki navzven hlini svojo običaj-
nost, ima pa skrivnost, ki je ne pozna-
jo niti vsi člani)

…pa še nekaj za fante, ki ljubijo 
orožje, bitke, uniformo…
SLOANE TONY: Goli vojščak (19-letni, 
telesno šibak , boječ fant vstopi v tuj-
sko legijo)

…pa za tiste, ki bi imeli kužka…
GROGAN John: Marley & jaz (pes ni 
vedno užitek, vedno pa je odgovor-
nost, kakšen bi praviloma moral biti 
pravi lastnik in kako je to včasih tež-
ko).

N.R.
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Kdor bolje spremlja ta veliki fe-
stival ve, da je bila prejšnje leto 
novost, pustna povorka 50 slo-
venskih godb in mažoretk, v čast 
jubilejnega 50. kurentovanja, ki 
ga je organiziral Pihalni orkester 
Ptuj. Med povabljenimi je bila 
tudi Godba Vodice, a se povorke 
zaradi prekrivanja nastopov ni-
smo uspeli udeležiti. Na srečo in 
naše veliko veselje (zaradi prej 
naštetih razlogov) smo bili pova-
bljeni tudi letos, in smo v nedeljo, 
27. februarja sodelovali v Pustni 
povorki 51. slovenskih godb in 
mažoretk. Organizacijo povorke 
je tudi letos prevzel Pihalni orke-
ster Ptuj in jo odlično izpeljal.

Pisana druščina
Zbrali smo se že ob pol desetih 
dopoldan na Mestnem stadionu 
Ptuj, kjer nas je čakala dobrodošli-
ca – topla pijača in pustni krof. Kot 
se za pustovanje spodobi, smo 
bili tudi člani godb in mažore-
tnih skupin našemljeni. Tako sem 
lahko ob zbiranju nastopajočih 
videla skupino Mozartov, palčkov 
(brez Sneguljčice), zmajev, zajčic, 
delavcev, klovnov, vitezov, pripa-
dnikov skupine za nevarne snovi 
v belih pajacih, čarovnic, Duracel 
zajčkov in še in še. Vodiška godba 
si je tokrat nadela pisane lasulje 
in rdeče noske, ki jih je sponzori-
rala Trafika Vodice. 

Po malici je sledila skupna tonska 
vaja na stadionu, da je dirigent 
Ptujskega pihalnga orkestra in 
idejni vodja povorke Fredi Simo-

Kurentovanje na Ptuju že 20 let velja za eno najpomembnejših karnevalskih dogajanj v državah 
evropskega kulturnega sveta. V enajstih dneh praznovanja, letos je bila uradna otvoritvena slove-
snost v soboto, 26. februarja, zaključni koncerti pa v torek, 8. marca, se je zvrstilo 5 pustnih povork, 
nešteto delavnic, razstav, kulturno umetniških prireditev, pa dnevni prikazi obredja slovenskih 
tradicionalnih pustnih likov na mestnih trgih v Ptuju, veliko zabavno glasbenih prireditev, velik 
karnevalski bal in še mnogo več. V tem času vse mesto in okolica živi s pustom, vzdušje praznova-
nja se odraža tudi v kulinarični, splošni kulturni in vinarski ponudbi in je vsekakor doživetje, ki ga 
ne bi smeli zamuditi.

Utrinki s kurentovanja na Ptuju

nič preveril, ali smo vsi pravilno 
uglašeni, na pravem mestu; vsa-
ka godba je imela zbor na toč-
no določenem mestu in tudi če 
skupne skladbe zvenijo tako kot 
bi morale. Povorka, ki se je zače-
la ob 11. uri, je potekala od Me-
stnega stadiona preko mestnega 
parka, nato pa po starem me-
stnem jedru Ptuja, mimo cerkve 
sv. Jurija in Povodnovega muzeja, 
ter mimo Mestnega trga, kjer je 
bilo zbranih največ obiskovalcev 
in poslušalcev. Ob mimohodu je 
napovedovalec na kratko pred-
stavil posamezno godbo oziro-
ma mažoretno skupino v povor-
ki. Povorka se je nato ponovno 
vrnila na stadion, kjer je sledil 
še skupni nastop vseh  pihalnih 
godb v spremstvu mažoretnih 
skupin. Kako impresivno je vide-
ti in slišati toliko glasbenikov in 
plesalk ve povedati množica, ki je 
na tribunah stadiona spodbujala 
nastopajoče in vneto ploskala ob 
zaključku vsake skupne pesmi.

Tradicionalno druženje
Ker nam vreme žal ni bilo pre-
več naklonjeno, bilo je oblačno 
in mrzlo, nam je ob zaključku 
dneva zelo prijala topla malica v 
Karnevalski dvorani na Vičavi na 
Ptuju, ki so jo postavili in okrasili 
prav za potrebe festivala. Za ma-
lico je bila seveda tradicionalna 
jed v času pustovanja: kranjska 
klobasa z bučnim kislim zeljem 
in fižolom. Vsaka godba je dobi-
la plaketo kot potrdilo in spomin 
na udeležbo v pustni povorki, za 
veselo vzdušje pa sta skrbela dva 
narodnozabavna ansambla.

Na koncu lahko povem, da je 
kurentovanje na Ptuju resnično 
enkratni dogodek, in godbeniki 
smo bili soglasni, da se še kdaj v 
tem času vrnemo in podoživimo 
karnevalski duh in magično moč 
kurentov.

Branka Kohek
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Kot je že v navadi, če ne poseže 
vmes kakšna višja sila, je bila 
tudi tokratna zadnja sobota v 
januarju (29. 1. 2011) rezervi-
rana za občni zbor članov Pro-
stovoljnega gasilskega društva 
Šinkov Turn. V dokaj hladnem 
večeru so se v gasilskem domu 
v Kosezah zbrali člani in pova-
bljeni gostje, ki so po uradnem 
delu še dolgo nadaljevali klepet 
v prijetnem in toplem vzdušju.

Predsednica društva Marija Kun-
stelj je v uvodu pozdravila nav-
zoče člane in goste: predsedu-
jočega regije Ljubljana I tovariša 
Franca Bradeška, župana Občine 
Vodice  Aca Šuštarja, predstavnika 
GZ Vodice tovariša Mira Novaka, 
predstavnike sosednjih gasilskih 
društev ter predstavnike Smu-
čarskega društva Strahovica in 
Društva upokojencev Bukovica 
– Šinkov Turn. Sledila je minuta 
molka za preminulega častnega 
člana Franca Berganta. Po potrje-
nem dnevnem redu in izglasova-
nem vodstvu občnega zbora je to 
prevzelo vodenje. Predsedoval je 
Matija Jenko. Sledila so poročila 
predsednice, poveljnika, blagaj-
ničarke, predsednika nadzornega 
odbora, predsednika komisije za 
veterane, predsednice komisije za 
članice in predsednika komisije za 
mladino, ki so povzeli aktivnosti 
članstva v minulem letu – vsak za 
svoje področje. Predsednica se je 
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potrudila in svoje poročilo doda-
tno popestrila s slikovnim gradi-
vom, poveljnik pa je zelo obširno 
in natančno predstavil delovanje 
društva na operativnem podro-
čju.

Do besede so prišli tudi gostje, 
najprej župan Aco Šuštar. Pohva-
lil je delovanje društva, saj je bilo 
iz poročil videti, da se dosti dela 
na vseh področjih. Poudaril je, da 
se bo občina še naprej trudila po 
svojih najboljših močeh in skuša-
la društvu in seveda tudi ostalim 
društvom, pod okriljem GZ Vodi-
ce pomagati na vseh področjih. 
V zameno pa pričakuje vsaj tako 
dobro požarno varstvo in sodelo-
vanje na ostalih področjih kot do 
sedaj, če ne še boljše.
Naslednji je dobil besedo pred-
stavnik GZ Vodice tovariš Miro No-
vak, ki je predstavil smernice GZ 
Slovenije in GZ Vodice za naprej. 
Pohvalil je delo društva in sode-
lovanje med GZ Vodice in ostalimi 
društvi.
Prav tako je pohvalil delo v dru-
štvu predsedujoči regije Ljubljana 
I tovariš Franc Bradeško. Poudaril 
je, da na nižjih nivojih gasilske or-
ganizacije dobro in veliko delamo, 
kot je lahko slišati tudi iz poročil. 
Dotaknil se je še organizacije 10. 
državnega kviza za mladino, ki 
bo najbrž zaupana PGD Šinkov 
Turn. Dejal je, da se bo zavzel, da 
pride organizacija do kakšnega 

pomembnega tekmovanje na dr-
žavnem nivoju, tudi v osrednji del 
Slovenije, ter da bo pri izvedbi so-
deloval in pomagal po svojih naj-
boljših močeh. 
Posebej je vse navzoče pozdravila 
pomočnica ravnateljice OŠ Vodice 
Cilka Marenče. Zadovoljna je bila 
z dolgoletnim sodelovanjem dru-
štva in podružnično šolo Utik. Iz-
postavila je tudi lanskoletno vajo: 
evakuacijo učencev in pomoč ga-
silskih društev v občini. Hkrati so v 
šoli pripravljeni na mlade tekmo-
valce državnega kviza in bodo z 
veseljem pomagali pri celotni or-
ganizaciji. Omenila je še, da bodo 
v naslednjem šolskem letu med 
izbirne predmete dodali tudi ga-
silstvo in če bo med učenci dovolj 
zanimanja ga bodo uvrstili v učni 
program.
Na koncu te točke so sledili poz-
dravi in pohvale ostalih gostov. 
Sledile so nadomestne volitve v 
UO in častno razsodišče, zaradi 
smrti in osebnih razlogov, volitve 
delegatov za skupščino GZ Vodi-
ce ter podelitev priznanj. Pri za-
dnji točki razno ni bilo razprave. 
Predsedujoči se je vsem zahvalil 
za udeležbo in jih povabil naj še 
ostanejo na prijetnem pogovoru 
in ob dobrotah, ki so jih pripravi-
li. Zatem je sledil prijeten večer v 
dobri družbi.

Matija Jenko
Tajnik PGD Šinkov Turn
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Poveljnik prejema priznanje GZ Slovenije društvu za pomoč občanom ob 
septembrskih poplavah.
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Vodiški godbeniki so pregledali, kaj jim je prineslo leto 2010.
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Po uvodnem pozdravu predse-
dnika Borisa Kublja, ki je obenem 
prisotnim sporočil opravičilo žu-
pana, so bili izvoljeni in potrjeni 
delovni organi občnega zbora. 
Nato so najprej sledila poročila 
za leto 2010 in sicer poročilo bla-
gajnika, tajnice in poročilo kapel-
nika. Po vsakem poročilu je sledi-
la razprava. 

Izčrpna poročila
Poročilo blagajnika je bilo naj-
bolj jedrnato. Prisotni so izvedeli, 
kako je s prihodki in odhodki v 
godbenem društvu. Največ sred-
stev za delovanje godba dobi od 
občine Vodice iz proračuna, eno 
čertino sredstev pa dobi sama od 
nastopov, sponzorjev in donator-
jev.
Največje stroške pri godbi pred-
stavljajo avtorski honorarji, stro-
ški prevozov in pogostitve na 
nastopih. Velik del stroškov pred-
stavlja tudi amortizacija, popravi-
lo in nakup novih inštrumentov, 
potrošni material in vzdrževanje 
inštrumentov ter nakup strokov-
nega gradiva.
Poročilo tajnice, Branke Kohek, 
je zajemalo statistično poročilo 
glede nastopov in vaj, predstavi-
la je tudi kakšna je bila prisotnost 
članov na vajah in nastopih, ki se 
je beležila čez leto. V letu 2010 so 
imeli godbeniki kar 108 druženj, 
od tega 34 nastopov. Udeležba 
je bila višja kot prejšnja leta, tudi 
število nastopov je vsako leto 
več. Vsako leto se godbi tudi pri-
druži nekaj mladih, novih članov. 
Vedno več je podmladka, kar je 
pohvalil tudi predsednik godbe. 

Letošnji občni zbor godbe Vodice je bil 4. februarja 2011 v prostorih godbenega društva Vodice. 
Povabljeni so bili vsi člani in gostje: naš župan, predsednica MePZ Biser, predstavniki kulturnih 
društev v občini Vodice, predstavica interesne dejavnosti folklore v osnovni šoli Vodice ter pred-
stavnik Društva narodnih noš in kočijažev občine Vodice.

Občni zbor Godbenega društva 
Vodice 2011

Člani z najvišjo udeležbo na vajah 
in nastopih so dobili tudi simbo-
lična darila. V letu 2010 sta imela 
dva člana kar 100% udeležbo in 
sicer Blaž in Simon Jeraj.
Zadnji je svoje poročilo podal 
kapelnik godbe Vodice Igor 
Dajčman. Podal je kritično mne-
nje glede igranja na nastopih, 
omenil in pohvalil je večje na-
stope godbe Vodice v preteklem 
letu: novoletni koncert decembra 
v Vodicah, promenadni koncert 
z Alpskim kvintetom za držav-
ni praznik, nastop na zaključni 
oddaji Na Zdravje v Križankah, 
gostovanje v Srbiji. Obenem je 
poudaril, da bi bilo igranje na na-
stopih lahko še boljše. Pogosto 
veliko dejavnikov vpliva na to, 
da izvedba ni tako kvalitetna, kot 
je dejansko znanje, ki ga na va-

jah zazna. Izpostavil je problem 
pomanjkanja nekaterih inštru-
mentov in premajhnega števila 
članov. Zaradi tega je godba pri-
morana pridobiti zunanjo pomoč 
na večjih nastopih, ker pač sama 
nima dovolj velike zasedbe. Kri-
tični inštrumenti so pozavna, sa-
ksofon, tenor, tudi flavta in klari-
net. Po mnenju Igorja Dajčmana, 
bi bilo optimalno, da bi godba 
imela vsaj 40 do 45 članov, ker bi 
le tako lahko zagotovo imeli vsaj 
30 članov ali več na vsakem na-
stopu, kar bi pripomoglo k kvali-
tetnejši izvedbi in tudi boljšemu 
zvenu skladb.

V letu 2011 ne bo dolgčas
Po poročilih je sledila predstavi-
tev načrta nastopov v letu 2011. 
Godbeniki načrtujejo kar 24 na-
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Da je tudi letni občni zbor lahko 
zanimiv, so dokazali upokojenci 
Društva upokojencev Bukovica 
– Šinkov Turn. Kajti kot je njihov 
zbor ob tej priložnosti zapel »Za 
prijatelje si je treba čas vzet«. 
Uspešno so združili kulturni 
program s poročilom delovanja 
v lanskem letu in načrti za leto 
2011.
Ker je bil letošnji marec tako v zna-
menju žensk kot pusta, so zbra-
nim članom zapeli pesem Mati, 
zatem pa si nadeli pustne klobuč-
ke in zapeli še eno bolj živahno. Pa 
kakšno igralsko zasedbo imajo? 

Ani Zadnikar, Dani Rahne in Mal-
či Leskovec so zaigrale komični 
skeč Skok čez plot, ki bi ga morali 
videti prav vsi občani. Upokojenci 
so se glasno smejali in zabavali ob 
zapletih in razpletih treh žensk, ki 
so pogovor spletale okoli odkritja 
moškega varanja. Učiteljica Urša 
Merčon je povedala nekaj lepih 
misli o materi, učenci podružnič-
ne šole Utik pa vse zbrane razve-
selili s plesno-pevskim progra-
mom, ki so se ga naučili v okviru 
folklornega krožka. Poročilu dru-
štva, ki ga je podala predsednica 
Breda Špenko, je skrbno prisluh-

nilo 82 članov in 11 gostov, tudi 
iz sosednjih občin. Upokojenci 
so aktivni na različnih področjih: 
organizirajo izlete, kulturne prire-
ditve in srečanja, imajo balinarsko 
in kolesarsko skupino. Poleg tega 
so zelo aktivni v pevskem zboru, 
ženske pa na urah telovadbe. Iz fi-
nančnega poročila Jelke Krenn je 
razvidno, da je imelo društvo lani 
4.017,74 evrov prihodkov (malo 
manj kot 500 evrov so prenesli 
iz lanskega leta) in 4.268,43 od-
hodkov. Pozitivno razliko 209,20 
evra bodo prav tako prenesli v 
leto 2011, ko je načrtovanih prav 
tako veliko zanimivosti za upoko-
jence. Članarina v društvu ostaja 
10 evrov. Predsednici so se z rožo 
zahvalili za prizadevno delo, vsem 
ostalim aktivistom pa za dobro 
voljo in požrtvovalnost.

M.K.
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stopov, ne bo jim manjkalo tudi 
igranja na rojstnodnevnih jubi-
lejih članov in prijateljev, ter tudi 
igranje na poroki. Največ nasto-
pov je tako kot vsako leto načrto-
vanih maja, junija in septembra, 
lansko leto so v teh mesecih imeli 
kar devet oziroma celo deset na-
stopov.

Ob koncu občnega zbora so be-
sedo dobili tudi gostje, ki so se 
zahvalili za povabilo in zaželeli za 
medsebojno sodelovanje med 
godbo in društvi še naprej, obe-
nem so podali želje po še novih 
projektih. Po uradnem delu je 
sledila manjša pogostitev in ne-
uradno druženje vseh povablje-
nih.

Branka Kohek

POVABILO
Godbeniki vabimo vse ljubitelje godbe, ki imajo radi glasbene iz-
zive in vesela druženja, ter igrajo kakšnega od naslednjih inštru-
mentov:
prečna flavta, klarinet, pozavna, (alt) saksofon, tenor, bariton, 
bas(suzafon), tolkala, trobento ali rog, da se nam pridružite.
Veseli bomo tudi, če igrate kakšen inštrument, ki sicer ni v sestavi god-
be, a bi se želeli priučiti za inštrument, ki ga potrebujemo. 

Dobrodošli!
 Naše vaje potekajo vsak torek in petek od 20h do 22h v prostorih god-
benega društva Vodice. Edina omejitev je starost nad 12 let, članarine 
ni.
Veseli bomo vsakega novega člana in nove moči.
Za več informacij se lahko obrnete na naslednje številke:
Godba: 051 662  603

Branka Kohek, 
tajnica društva: 040 626 456
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Zabaven skeč Skok čez plot.

Otroci podružnične šole v Utiku so 
zapeli in zaplesali.
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Člani ŠPD GAMS smo se na leto-
šnjem občnem zboru zbrali na 
novi lokaciji, v Domu v Kamni-
ški Bistrici. Bojazen, da bi zara-
di oddaljenosti, na zbor prišlo 
manj članov, je bila povsem od-
več, saj se nas je zbralo toliko, 
da je koča kar pokala po šivih. 
Trije najbolj zagrizeni, v šali bi 
jim lahko rekli "nori" smo v Ka-
mniško Bistrico odšli kar peš in 
dali idejo za naslednje leto tudi 
drugim.

Točno ob uri je predsednik Drago 
Pirc začel z uradnim delom obč-
nega zbora. V uvodu je pozdravil 
župana Aca Šuštarja, predsedni-
ka sosednjega PD Jeglič iz Smle-
dnika Janeza Jenka, in vse priso-
tne člane. Po potrditvi dnevnega 
reda in izvolitvi organov občnega 
zbora, je sledilo poročilo o delu 
društva v preteklem letu. Bili smo 
na petih pohodih in jesenskem 
izletu v Idrijo. Dva izleta sta za-
radi izredno slabega vremena 

odpadla, zato sta na programu v 
letošnjem letu. Pohodi so dobro 
obiskani, izredno dobro se je pri-
jel tudi nočni pohod. Statistično 
se je vsakega pohoda udeležilo 
povprečno 18 članov, prav na 
vseh pa je bila samo ena članica.

Novim izletom naproti
V letošnjem letu je Upravni od-
bor pripravil programe za osem 
pohodov, od katerih je eden tra-
dicionalni zimski na Kališče, en 
izlet v Italijo in ena dvodnevna 
tura. Novost letošnje sezone bo 
udeležba na tematskem pohodu 
po Vrtovčevih poteh, kamor nas 
vabi PD Ajdovščina. Pripravlja se 
tudi jesenski izlet, o čemer bomo 
člani točneje seznanjeni kasne-
je. Program smo člani soglasno 
sprejeli in se že veselimo začetka 
sezone.

Sledilo je finančno poročilo, ki ga 
je prebrala Klavdija. Iz poročila iz-
haja, da izdatki niso presegli pri-
hodkov, kar pomeni, da društvo 
glede na število izletov, dobro 
gospodari s finančnimi sredstvi. 
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Boštjan Peterlin in Gregor Kastelic.

Predsednik Drago Pirc je podal poročilo.
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Tako kot v preteklih letih, društvo 
tudi letos računa na sredstva iz 
občinskega proračuna. Predse-
dnik je ob tej priliki dal besedo 
gospodu županu, ki je vse zbra-
ne prav lepo pozdravil. Dejal je, 
da se že iz številne udeležbe na 
občnem zboru vidi, da društvo 
dobro dela in ima zveste člane. 
S svojo dejavnostjo skrbimo za 
zdrav način življenja, pa tudi za 
druženje, povezanost med seboj 
in optimizem, ki ga v teh časih še 
kako potrebujemo. Župan nas je 
povabil, naj se tako kot vsa leta 
do sedaj, tudi letos udeležimo či-
stilne akcije.

Varno čez hribe in gore
Tudi gost iz sosednjega društva, 
Janez Jenko je vse lepo pozdravil 
in izrazil iskreno veselje, kadar je 
povabljen med nas. Z zadovolj-
stvom je ugodil naši prošnji, da 
bi za izvedbo dvodnevne ture 
koristili njihovo kočo na Komni. 
Naše društvo pa se jim vsaj malo 
oddolži tako, da sodelujemo pri 
njihovih delovnih akcijah, ko se 
koča očisti in potekajo redna 
vzdrževalna dela. Pred zaključk-
om uradnega dela, se je predse-
dnik zahvalil našemu izkušene-
mu vodniku Franciju Štuparju, ki 
z neverjetnim poznavanjem gora 
in hkrati z občutkom za ljudi, var-
no vodi naše izlete. Poleg te izje-
mno zahtevne naloge, pa obe-
nem opravlja še delo fotografa 
in poskrbi, da so utrinki z izletov 
zabeleženi na spletnem albumu.

Sledilo je zasluženo kosilo, po 
njem pa tradicionalna tombola 
z bogatimi dobitki, za kar že vsa 
leta poskrbita Boštjan in Gregor. 
Ko je v zatrep Kamniške Bistrice 
začela legati noč, smo se počasi 
odpravili domov. Vesela družba 
pa se bo že kmalu zbrala na pr-
vem letošnjem izletu!

Vida Pirc

Občni zbor v hribih, kot se za planince spodobi.

Vsakič pripravijo tudi tombolo.

Društvo je vesela druščina, ki rada hodi tudi v hribe.
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Poslovili
smo se od 
pusta

Pust, ta praznik šem in dobre 
volje, ima tudi simbolični po-
men. Slovo od zime, poklon 
pomladi. Tudi letos so naše do-
move razveseljevali otroci in 
malo večji otroci, ki so si nadeli 
maske. Pravijo, da moraš vsako 
maškaro lepo pozdraviti in ji 
dati nekaj v dar, sicer bo zima 
še dolga. Pustni dan se je kon-
čal ob ognju in veseli pesmi. 
Da bi tako bilo vse leto: toplo 
in veselo pri srcu.
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Učenci 2. in 3. razreda, ki ob četrtkih obisku-
jejo nogometni krožek v organizaciji NK Šen-
čur, so se udeležili zimske lige U-8. Tekme so 
potekale na pokritem igrišču v Šenčurju. Z 
veliko športne sreče so se uvrstili v zaključ-
ni finale, ki je potekalo v soboto, 5. februarja 
2011. Na koncu so osvojili odlično 4. mesto 
in premagali kar nekaj nogometnih klubov. 
Čestitke in še tako naprej!

Joži Nastran Brank

Zimska
nogometna liga

Mednarodna razstava otroških 
ekslibrisov
Društvo Exlibris Slovenia in OŠ Komenda-Moste sta bila organizatorja  8. mednarodnega natečaja 
za izdelavo otroških ekslibrisov. Na razpisu je sodelovalo  71 šol.  Od  890 grafičnih listov je bilo 
izbranih za razstavo 453. 
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Za razstavljena dela so od naših 
učencev prejeli priznanja  Marija 
Novak, Luka Zupan, Andraž No-
vak in Andraž Jeraj. Ob odprtju 
razstave so izdali tudi katalog, v 
katerem je 65 del.  Med izbranimi 
deli v katalogu je tudi delo Mari-
je Novak. Ervin Kralj (predsednik 
Društva Exlibris Sloveniae) je v 
govoru ob otvoritvi poudaril, da 
dobi ekslibris (iz moje knjige), ki 
ga otrok izdela zase,  svoj pra-
vi pomen kot mali grafični  listič 
šele prilepljen v knjigo. Knjiga 
dobi s tem pravega lastnika. Še 
posebej je pomembno poslan-
stvo likovnega pedagoga, ki po-
sreduje znanja o izdelavi, name-
nu, vrednotah in ciljih ekslibrisa. 
Društvo Exlibris Sloveniae  in OŠ 
Komenda-Moste že vrsto let v 
Sloveniji in v svetu spodbujata 
učence osnovnih šol  k izdelova-
nju drobnih grafičnih lističev, ki 
jih skupno bienalno predstavijo 
kot svečan dogodek s pregledno 
razstavo izbranih likovnih del.

Darinka Klopčič

Marija Novak Andraž Jeraj

Andraž Novak Luka Zupan
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Vodice imajo državnega prvaka

Likovno delo Andreje Merše.

Naši »beli« športniki so se odlično odrezali.

V sredo, 2. marca 2011,  je učenec 
9. razreda Uroš Kranjec iz Buko-
vice postal državni prvak v vele-
slalomu.  Državno prvenstvo za 
smučarje in bordarje je potekalo 
na Rogli, slabo vreme pa ni vpli-
valo na razpoloženje naših učen-
cev, saj so odličen uspeh dopolni-
li še z ekipnim 3. mestom. V ekipi 
so bili odlični Lea Kimovec in Liza 
Rahne ter Uroš Kranjec in Žiga Je-
raj. Zelo dobro se je odrezala tudi 
edina bordarka Urša Rahne, ki se 
je uvrstila okoli 10. mesta. 

Monika Kubelj

Z likovnimi deli smo sodelovali na 
16. mednarodnem razpisu revije 
Likovni svet in Galerije likovnih 
del mladih Celje na temo »Etno 
oblačila in folklora mojega naro-
da«, ki ga vodi njegov ustanovi-
telj Mihailo Lišanin. Na razpisu je 
tokrat sodelovalo več kot 8.000 

Mednarodni priznanji
Likovni svet Celje

likovnih del iz 35 držav. Mednaro-
dna strokovna žirija je določila tri 
najboljša likovna dela, ki si delijo 
prvo mesto in 60 do 100 likovnih 
del za priznanja in si delijo drugo 
mesto v vsaki starostni skupini. V 
zelo močni konkurenci sta pre-
jeli mednarodni priznanji tudi: 

učenka 2. razreda LINA PIPAN, 
pod mentorstvom Mojce Premk 
in učenka 8. razreda ANDREJA 
MERŠE, pod mentorstvom Darin-
ke Klopčič. Otvoritev razstave in 
podelitev priznanj bo v začetku 
maja.

Darinka Klopčič

Lina Pipan, stara 6 let, je narisala tole sliko.



Kakuro rešujete tako, da 
v prazna polja vodorav-
no in navpično vpišete 
številke od 1 do 9 tako, 
da je njihova vsota enaka 
številki na začetku vrstice 
oziroma stolpca.
Pazite, da se številke pri 
posameznih vsotah ne 
ponovijo! Tako, na primer, 
vsote 8 ne smete zapisati 
kot 2+2+4!

Kakuro
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Verižica za dudo spada pod bla-
govno znamko Selecta Spielze-
ug A.G., prihaja pa iz Nemčije. 
Uvoznik izdelka je Fractal d.o.o., 
naziv modela izdelka pa Cubello. 
Pri izvedbi preizkusa analize od-
pornosti na udarce je bilo ugo-
tovljeno, da določeni deli izdelka 
ob močnem udarcu razpadejo 
na manjše delce. Ker je velikost 
nastalih delcev lahko zelo majh-
na, obstaja nevarnost zaužitja 
delcev ter dušitve. Zato izdelek 

Izločitev nevarnih izdelkov
Inšpekcijske službe pogosto obveščajo javnost, tudi s pomočjo Zveze potrošnikov Slovenije, o 
umiku nevarnih izdelkov. Na veliko žalost je precej izdelkov takih, ki so namenjeni otrokom: bodisi 
njihovi igri in celo prehrani. Objavljamo nekaj zadnjih izločitev s polic, bodite pozorni nanje.

ni primeren za uporabo. Uvoznik 
potrošnike poziva, naj izdelek vr-
nejo v trgovino, kjer so ga kupili. 
Upravičeni ste tudi do povrnitve 
kupnine. Izločili so tudi otroški 
skiro Scooter. Opravljene analize 
izdelka so pokazale, da se ročice 
skiroja in krmilna palica pri obre-
menitvi, določeni v standardu 
zlomijo in se krmilna palica loči 
od platforme skiroja, kar lahko 
predstavlja tveganje za poškod-
be. Izdelke je distributer umaknil s 

trga. Potrošnikom svetujemo, da 
izdelkov ne uporabljajo in jih  vr-
nejo v trgovino, kjer so jih kupili. 
Če imate doma morda prav tako 
športno igračo, preglejte poda-
tek. Št artikla: 20003, EAN koda: 
3831072902032, dobavitelj: Win-
go, Kitajska, uvoznik: KOBO BO-
ŽIČ Damjan d.o.o. Starši, bodite 
previdni pri izbiri igrač za svoje 
otroke.

Monika Kubelj
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Za obvladovanje krčnih žil po-
skusite z dvotirnim ukrepanjem: 
z zdravili za lajšanje težav in s 
preventivo za ohranitev telesne 
kondicije in moči. Tudi številnih 
rastlin se drži sloves tradicional-
nega ljudskega zdravilstva proti 
krčnim žilam (ginko biloba, glog, 
borovnica, divji kostanj, bodeča 
lobodika), ki naj bi krepile žile in 
izboljševale obtok. Ginko, borov-
nica in glog izboljšujejo obtok, 
kostanj in lobodika pa naj bi de-
lovala protivnetno in tonizirajoče 
na vene. Priporočajo se tudi vo-
dne kopeli, ki lahko upočasnijo 
napredovanje krčnih žil. Svetuje 
se namakanje eno do dve minu-
ti v topli vodi, potem v mrzli vodi 
pol minute, kar se izmenično po-
navlja 15 minut. Pozornost name-
nite tudi prehrani, katere cilj naj 
bo izboljšanje krvnega obtoka in 
ohranjanje primerne telesne teže 
(izogibajte se maščobam, slad-
korju in soli ter dajte prednost 
sadju in zelenjavi ter pitju vode). 
Tudi dodatek vitaminov je pripo-
ročljiv: 500 mg vitamina C in 400 
IE vitamina E na dan ter dodatek 
biflavonoidov, ki spodbujajo ab-

sorpcijo vitamina E. Biflavonoidi 
so v agrumih, marelicah, borov-
nicah, robidah, češnjah, šipku in 
ajdi. A. Nedavno je na trg vsto-
pil naravni izvleček semena na-
vadnega divjega kostanja, ki pa 
je registriran kot zdravilo. Novo 
zdravilo rastlinskega izvora za 
zdravljenje kroničnega venskega 
popuščanja so izdelali v znani švi-
carski tovarni A. Vogel.  Učinko-

Noge težke kot kamen
Nikoli ni prezgodaj za ustrezno zdravljenje krčnih žil, poleg kompresijske metode z nogavicami in 
zdravil pa je na voljo še več vrst posegov. Krčne žile nastanejo zaradi venskega popuščanja v spo-
dnjem delu nog, ki preprečuje, da bi se kri nemoteno vračala do srca. Da bi bili uspešni pri zdra-
vljenju te kronične bolezni, jo je treba zgodaj prepoznati ter poskrbeti za jasne poti zdravljenja.

Osnovni razlog za nastanek 
krčnih žil je popuščanje bo-
disi žilnih zaklopk ali žilnih 
sten. Do takrat, ko se pojavi 
vidna žila, lahko preteče tudi 
30 ali 40 let. Sčasoma zaradi 
tega nastane povečan pri-
tisk v celotnem venskem sis-
temu, ki moti presnavljanje 
v celicah kože, podkožja in v 
samih žilah. V tem času zač-
nejo bolniki čutiti prve teža-
ve, ki so značilne za kronično 
vensko popuščanje oziroma 
kronično, stalno prisotno 
vensko hipertenzijo

vito zmanjšuje znake te bolezni 
na tri načine: zmanjšuje vnetje, 
zmanjšuje oteklino in krepi vene. 
V raziskavah je izvleček semena 
navadnega divjega kostanja po 
12 tednih pokazal enakovreden 
učinek kot kompresijske nogavi-
ce. 

Monika Kubelj
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(Poročilo za obdobje od 17. 2. 2011 do 3. 3. 2011)

Prometne nesreče

Po podatkih Policijske postaje Medvode ni bilo prometnih nesreč v naši občini.

Kriminaliteta

V Vodicah so policisti obravnavali vlom v kontejner za plinske jeklenke in vlom v sta-
novanjsko hišo ter en poskus vloma. Prav tako so vlom v stanovanjsko hišo obravna-
vali v Šinkovem Turnu.

Javni red in mir

V Vodicah so zaradi vožnje pod vplivom alkohola pridržali voznika osebnega 
avtomobila.

ˇ

Obveščamo vas, da bomo v mesecu marcu večjo pozornost namenjali varnosti pešcev v prometu 
ter uporabe varnostnega pasu. Prav tako vas obveščamo, da v zadnjem obdobju na območju Pirnič, 
Zavrha in Verja beležimo več vlomov in poskusov vloma v stanovanjske hiše. Zaradi tega vse občane 
naprošamo, da so pozorni na pojav sumljivih in nepoznanih oseb v okolici svojih hiš ter ob pojavu 
le-teh o tem takoj obveščate policijo na telefonsko številko 113 ali anonimni telefon 080 1200. Prav 
tako vas naprošamo, da s svojo lastnino ravnate skrbno in vrednejših predmetov ne puščate na vidnih 
mestih. 

Lep pozdrav!
Policijska postaja Medvode

Policija
svetuje in opozarja
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Živimo z mislijo, da smrt pomeni konec ali morda začetek nečesa novega.
Srečni pa so tisti, ki umirajo s prepričanjem, da zaslužijo solze tistih, ki ostanejo.

ZAHVALA
8. februarja, ravno na dan kulturnega praznika, je za večno odšla od nas

draga mati, babica, sestra in teta 

Mary Regancin, 
Jermanova Meri iz Utika

Zahvaljujemo se vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti,  ter za 
darovano cvetje in sveče. Hkrati se zahvaljujemo pogrebni službi Navček, 
župniku g. Mrvarju, g. Lamovšku, pevcem in nosačem za lepo pogrebno 

slovesnost. Zahvaljujemo se tudi g. Merčunu iz DU Bukovica - Šinkov Turn 
in g. Borovniku iz Zveze borcev za poslovilna govora. Prav posebna zahvala 

pa gre osebju Doma starejših občanov v Preddvoru, kjer je lepo preživela 
zadnjih osem let. 

Vsi njeni

V januarju, natančneje 12. 1. 
2011, se je mamici Ireni in očiju 
Romanu rodil sinček Matija, ki 
pa je zelo razveselil tudi bratca 

Petra in sestrico Moniko.
V uredništvu Kopitarjevega glasu 
družini želimo obilo srečnih sku-

pnih trenutkov.

Pomlad bo na tvoj vrt prišla
in čakala, da prideš ti,
sedla bo na rožna tla

in jokala, ker te ni.

V spomin

25. januarja 2011 mineva leto dni, 
odkar nas je po hudi bolezni za 

vedno zapustil naš dragi mož, ati, 
stari ata in praded

JOŽE VERTAČNIK 
iz Vodic (1943-2010).

Hvala vsem, ki obiskujete njegov 
prerani grob in postojite ob njem 

ter prižigate sveče.

Žalujoči vsi njegovi

Turistično društvo Vodice bo v velikonočnem času, na velikonočni ponedeljek, 25. aprila 2011 
pripravilo 5. velikonočno razstavo pirhov v prostorih PGD Polje v Polju 5 a. S to razstavo želimo 
na področju naše občine popestriti velikonočni čas, spodbuditi izdelavo pirhov in obuditi stari 

običaj ter v naslednjih letih pripraviti tudi bolj odmevno in zajetno razstavo, obogateno še z 
drugimi dejavnostmi, ki so povezane s tem velikonočnim časom.

Razstava bo na ogled v ponedeljek, 25. aprila 2011 
od 9.  do 19. ure v prostorih PGD Polje v Polju 5a

• Otvoritev razstave bo v ponedeljek, 25. aprila 2011 ob 9. uri v prostorih PGD Polje.
• Zaključek razstave ter podelitev nagrad s kulturnim programom bo v ponedeljek, 25. aprila 2011 ob 

19. uri v prostorih PGD Polje v Polju.

S to objavo vas vabimo, da tudi sodelujete na naši razstavi s
pirhi, ki jih boste v tem velikonočnem času naredili.

Morebitne informacije: Alojzij Kosec 041 886 003

Vabi TURISTIČNO DRUŠTVO VODICE

VABILO 
TURISTIČNO DRUŠTVO VODICE



VODICE, Kamniška 8, 1217 Vodice, tel.: 01-8324-011, GSM: 031/810-385
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Obvestilo
Občina Vodice vabi kandidate, ki bi bili pripravljeni opravljati dela in naloge

Poveljnika  in namestnika poveljnika štaba civilne zaščite, da pošljejo svoje prijave na naslov: 
Občina Vodice, Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice, 

in sicer do 15. aprila 2011.  
Na podlagi prijave, bodo kandidati povabljeni na razgovor.

Župan občine Vodice
Aco Šuštar

PEDIKURA
V preteklem letu sem z dodatnim izobraževanjem pridobila naziv pedikerke. 

Obveščam vas, da poleg patronažne zdravstvene nege izvajam tudi 
medicinsko pedikuro starejšim osebam. 

Za obisk na domu lahko pokličete vsak delavnik 
med 7. in 9. uro ter v popoldanskih urah. 
Dosegljiva sem na številki  051 215 335.

Marija Čuk
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 Očistimo Vodice. Soboto, 2. 4. si rezervirajte 

za čistilno akcijo, ki jo letos organizira Gasilsko 

društvo Polje. Vse informacije v zvezi z njo do-

bite na strani 13.

Upokojenci društva Bukovice in Utika se na-

meravajo udeležiti čistilne akcije in srečanja pri 

mlinčkih, na povabilo DU Komenda. Dne 5. 4. 

pa upokojenci planirajo kolesarski izlet v krogu 

Utik-Mengeš-Volčji Potok-Jarše-Utik.

V torek, 29. 3. in sredo, 30. 3. bo na naši šoli 

zbiralna akcija starega papirja. Papir lahko pri-

peljete med 8.30 in 18. uro. Prosimo, da papir 

zvežete v snope ali ga naložite v kartonske 

škatle (in ne v plastične vrečke). Pri akciji de-

žurajo učenci 9. razredov. Izkupiček akcije bo 

namenjen devetošolcem in otrokom v stiski. 

Vabimo vas k sodelovanju.

Turistično društvo Vodice bo v Velikonočnem času, na Velikonočni ponedeljek, 25. aprila 2011 pripravilo 5. velikonočno razstavo pirhov v prostorih PGD Polje v Polju 5 a. Razstava bo potekala od 9.  do 19. ure.

Ne spreglejte predavanja v Knjižnici Vodice na tematiko kako preživeti v naravi. Dolgoletni ta-bornik in profesor športne vzgoje Denis Šturm vam bo v prostorih knjižnice v ponedeljek, 28. 3. ob 18. uri spregovoril o okoliščinah, ko se moramo boriti za preživetje v naravi. Vstop prost.

  


